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Obvestila

OBČINA MORAVČE

GLEDALIŠKI ABONMA 
2010/2011

Občina Moravče predstavlja gledališki abonma za se-
zono 2010/2011. V upanju, da so vam predstave v 
preteklih sezonah naredile veliko veselja in da bo dvo-
rana Kulturnega doma letos še bolj polna, vas vabimo, 
da nabavite abonmajske kartice ob prvem obisku 
gledališkega abonmaja, to je v soboto, 12. decembra 
2010. Plačate lahko v dveh obrokih. Abonmajska kar-
tica je prenosljiva. 
Cena je 35 EUR, za upokojence 30 EUR, za študente, 
dijake in učence pa 25 EUR. 
Tudi letos bodo izžrebane abonmajske kartice prinesle 
lepe nagrade.

Sobota, 11. 12. 2010 ob 19. uri• 
Gledališče Velenje bo gostovalo s komedijo HAMLET V 
PIKANTNI OMAKI 
Gre za priredbo Hamleta, kjer danski dvor spoznamo z druge 
perspektive in sicer z vidika služinčadi oz. kuhinje. Tako se 
prepletata dva svetova - dvor in kuhinja - pri čemer se liki 
znajdejo v komičnih momentih, ki znano vprašanje “biti ali 
ne biti” popeljejo v nove sfere. Kdo sploh vlada kraljestvu, 
kralj ali kuhar?...

Sobota, 22. 1. 2011 ob 19. uri• 
Gostovali bodo iz KUD Svoboda Zalog s komedijo PE-
LIKAN ALI OTROCI PO ŽELJI. 
Redno vsakoletno rojevanje njegove hčerke gre očetu »Peli-
kanu« že tako na živce, da skoraj ponori. Ko pa se pri njem 
oglasi reklamni agent in mu ponudi lepo denarno nagrado 
reklamne agencije, če bo imel dvanajst vnukov… 

Sobota, 20. 2. 2011 ob 19. Uri • 
Gostuje KUD Zarja Trnovlje s komedijo GOSPOD 
LOVEC.
Zabavna komedija, ki se posmehuje melomeščanskemu 
življenju iz začetka 20. stoletja.
Predstava se je uvrstila na 47. Linahrtovo srečanje v Postojni, 
po oceni strokovne žirije pa je postala tudi zmagovalka 20. 
jubilejnih Čufarjevih dnevov na Jesenicah. 

Sobota, 26. 3. 2011 ob 19. uri • 
Gostovali bodo iz KD Svoboda Elektroelement Izlake s 
komedijo ODLIKOVANJE
Gre za zabavno, družbeno kritično komedijo, polno duhovitih 
dialogov in zapletov. Odlikovanje v tej predstavi posega po 
tisti človeški lastnosti, ki ji pravimo nečimrnost, bolestna želja 
po samopotrjevanju, po pozornostih, ki pomenijo status in 
pomembnost v družbi … Seveda za vsako ceno...

Sobota, 16. 4. 2011 ob 20. uri bomo uživali ob • 
novi komediji domačih igralcev KŠD Peče.

Želimo vam veliko veselja in prijetne kulturne večere ob 
občinskem gledališkem abonmaju!

Vljudno vabljeni!

Turistično društvo Moravče vas vabi, da obiščete 
PRAZNIČNI SEJEM V MORAVČAH, ki bo v soboto, 

18.12.2010, od 10. do 17. ure  pred Kulturnim domom.
Izkoristite praznično ponudbo daril, okraskov in  voščil-

nic ter popestrite nakupe z druženjem s prijatelji ob 
veselih zvokih.

Pripravljamo tudi presenečenje za najmlajše.
Turistično društvo Moravče

Društvo upokojencev Moravče vabi
svoje člane na PrEDnOVOlETnO DrUŽEnjE, ki bo v 

četrtek, 16. decembra ob 15. uri v gostilni Frfrav.
Za malico bo poskrbljeno, pijačo si bo vsak plačal sam.

Obvezna prijava na GSM 031-634377 ali pri svojem 
poverjeniku do 30. novembra 2010.

Prijazno vabljeni!

Knjižnica Daneta Zajca Moravče

vas 3. decembra 2010 ob 19.00 vabi
v dvorano Kulturnega doma v Moravčah na

VEČER Z IVANOM SIVCEM.

Nastopili bodo tudi:
Grajski oktet, 

Tamburaški orkester Vrhpolje,
Ženska vokalna skupina ODA,

in Franc Flere.

Vstopnine ni.
Vljudno vabljeni!

OBČINA MORAVČE
v a b i

 vse občanke in občane na 
veseli MARTINOV VEČER,  
ki bo v petek, 19. 11. 2010 ob 18.30 

v Kulturnem domu v Moravčah
Blagoslov mladega vina po starih običajih bodo pred-
stavili vinogradniki iz občine Šmartno ob Paki. njihovo 
vino bo na voljo za pokušino ob prigrizku Društva 
podeželskih žena. Po zaključku akcije Zlati lipov list 
Turističnega društva Moravče bodo predstavljene 
najlepše urejene hiše na Moravškem. 
V programu bodo sodelovali še:
- KŠD Peče
- Kulturniki iz Šmartnega ob Paki
- Plesna skupina podružnične šole Vrhpolje

Vabljeni ste tudi na MARTINOV SEJEM pod šotorom, 
ki bo pred prireditvijo od 16. 30. ure dalje pred Kul-
turnim domom. Poleg stojnic, kjer se bodo predstavila 
številna domača društva in gostje s pokušino, bo za 
vzdušje poskrbljeno z živo glasbo in dobro kapljico.
Vstopnice po 5 EUr bodo v prodaji od 1. novembra 
dalje v baru Travnar, eno uro pred prireditvijo pa v 
Kulturnem domu.

Prijazno vabljeni!
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Novice iz Moravške doline 
november 2010, letnik XI, Številka 10.

novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, tel 7232700. Izdajateljski svet: Martin rebolj 
(predsednik), Franc Kmetič, roman Cerar, Stanislav ravnikar, 
roman novak, janez Vidic. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka rebolj. Uredniški 
odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko, Tanja ravnikar, Maja 
Hren, janez Virk, Vojka rebolj, nevenka Marolt, jana Konček 
Cigula, nada Mlinarič. novice iz Moravške doline so vpisane 
v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo rS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio l.A. Andrej lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna januš. naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 24. decembra 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 8. decembra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10 - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR 7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Mesec ja naokoli in pred vami je letošnja predzadnja 

številka Novic. Bliža se veseli december, ki bo poln za-
bavnih dogodkov. Na nekatere opozarjamo z objavlje-
nimi vabili. Razmere niso rožnate, zato je potrebno, da 
na vsakdanje skrbi včasih pozabimo in se brezskrbno 
poveselimo. Saj veste: smeh je pol zdravja. V istem slo-
gu je sestavljen tudi abonma predstav, na katerega vas 
vabimo.

Žal je preveč člankov politično naravnanih. Strani, ki 
so namenjene političnim strankam in pismom bralcem 
so kar prepolne neljubih besed. Upamo le lahko, da ta 
evforija zadeva samo ožji krog ljudi in ne vpliva preveč 
na življenje in medsebojne odnose večine občanov. Pat 
pozicija v občinskem svetu zavira hitre in za krajane 
koristne odločitve. Pred leti smo v uredništvu poskušali,  
da bi politiki v glasilu odmerili, če že ne manj, pa vsaj 
prostor na zadnjih straneh. Bili smo neuspešni.

Veseli nas, da Termit, tudi v težjih časih, ostaja soci-
alno občutljivo in v lokalno okolje vpeto podjetje. Vest, 
ki jo lahko razberemo iz intervjuja z njegovim direktor-
jem, da vsi srednješolci in študenti zaposlenih dobivajo 
štipendije, navdušuje. Prepričani smo, da takih podjetij 
pri nas ni veliko. Direktor tudi trdi, da so, po eksploata-
ciji sanirana, zemljišča boljša in primernejša za kme-
tovanje.

Poročamo, da se je spet odprlo nekaj na novo asfal-
tiranih cestnih odsekov. Nekatere tako poročanje moti. 
Ni nam jasno zakaj? Vsaka, če tudi majhna pridobitev 
pomeni, da je življenje nekaterim sokrajanom olajša-
no.

Kot običajno, vas obveščamo o bogatem društve-
nem in kulturnem življenju v občini. Kopico aktivnosti, 
ki se odvijajo v šoli in vrtcu, sedaj bogati še dejavnost 
knjižnice. Ta bo, z novimi prostori, ki jih pričakujemo v 
prihodnjem letu, zagotovo še obilnejša.

Odgovorni urednik

www.moravce. si
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Županova stran

Prizadeval si bom za dveletni 
proračun
G. župan, začelo se je novo mandatno obdobje za 
vas in občinski svet. Ker se približuje konec leta, 
se samo po sebi postavlja vprašanje bodočega 
proračuna. V kateri fazi ste?

Vse porabnike sredstev iz občinskega proračuna smo 
pozvali, da podajo svoje potrebe za naslednji dve leti. 
Upam namreč, da bomo pripravili proračun za tako 
obdobje. Po tem, ko zberemo te podatke, bomo lahko 
ocenili koliko denarja nam bo na voljo za investicije. 
Večji del porabe proračuna je namreč predpisan. Mislim 
na sredstva za šolo, vrtec, socialo, delovanje občine in 
občinske uprave, itd.

Ali imate določene roke za sprejem?

Računam, da bi morali imeti prvi osnutek pripravljen v 
začetku januarja prihodnjega leta. Do takrat bo verjetno 
več znanega, kako bo z evropskimi sredstvi. Vloga za  
vodovode je že oddana na Ministrstvo za okolje in pro-
stor, za kanalizacijo, pri kateri računamo na kohezijska 
sredstva, pa bo oddana v decembru. Gre za projekte, ki 
jih pripravljamo že tri leta in za katere imamo soglasje 
občinskega sveta. Želim si, da bi naslednjem obdobju za 
večino investicij pridobili denar iz evropskih skladov.

Dom starejših je zgodba o jari kači?

Drži. Na izdano gradbeno dovoljenje, ki ni pravnomočno, 
je bila vložena pritožba na ustrezno ministrstvo. Upam 
na pozitivno rešitev v roku enega meseca.
Druga podobna zgodba je nov trgovski center in z njim 
povezana knjižnica!
Za knjižnico imamo že odobrena evropska sredstva. 
Sicer pa bo najbolje, da o tem sami povprašate pri 
investitorju.

Župan mi pomoli telefon. Na zvezi je arhitekt 
Brane Cokan, vodja razvojno-investicijskega 
sektorja pri TUŠ-u. 
Lahko vam povem, tako Cokan, da je za 29. novembra 
razpisana na upravni enoti ustna obravnava pred izda-
jo gradbenega dovoljenja. S strani vseh sosedov ima-
mo podpisana soglasja, zato ne pričakujemo kakšnih 
zapletov. Tudi z izvajalcem imamo podpisano novo 
pogodbo. Pripravljeni so vsi gradbeni elementi in če 
zima ne bo prehuda, bi moral biti novi trgovski center 
nared v približno petih mesecih. S pripravo gradbišča 
bomo začeli po pridobitvi gradbenega dovoljenja, s 
fizično gradnjo pa po njegovi pravnomočnosti. Več 
bo tudi zaposlenih, saj se površina iz sedanjih 150 
kvadratnih metrov poveča na 1.200.

Pogovor z županom Martinom Reboljem

Kako pa je z odprtjem dveh začasnih oddelkov 
vrtca v šoli?

Pravkar sem razpisal izredno sejo OS z eno samo točko 
dnevnega reda, to je predlogom za dodatno sistemizacijo 
delovnih mest za šolsko leto 2010/2011. Ta sklep bi sicer 
moral biti sprejet že na seji konec septembra.

Kako je z investicijami v letošnjem letu?

Te se počasi iztekajo. Te dni končujemo z asfaltiranjem 
ceste Zg. Javoršica – občinska tromeja in cestnega 
odseka Sp. Prekar – Ribče v dolžini 200 metrov. Preo-
stanek sredstev bomo morali prerazporediti za sanacijo 
dveh plazov, ki sta močno poškodovala cesti Zg. Prekar 
– Dešen in Velika vas – Zalog pri Kresnicah. Rad bi 
se zahvalil  lastnikom zemljišč, ki so pokazali veliko 
razumevanja, saj bomo morali cesto na obeh odsekih 
premakniti za celotno širino na zasebno zemljo.

Kaj predvidevate v naslednjem letu?   

Največja vlaganja bodo na cestnem odseku Pukeljčeva 
žaga – Moravče. Z deli bomo nadaljevali tudi na drugih 
odsekih, kjer cestne povezave še niso dokončane in z 
rekonstrukcijami obrabljenih asfaltnih vozišč.

V kakšni fazi je sprejemanje občinskega prostor-
skega načrta?
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Politika

Spoštovane občanke in občani!

Predvolilni čas, bi bil skoraj že pozabljen. 
Mogoče kdo še ni pozabil predvolilne kam-
panje, ki so jo vodile stranke SDS, nSI, SlS in Zares, vsaj podpisane so bile vse. razen 
stranke Zares, so druge tri izvoljene v občinski svet in vse negativno nastrojenje iz kam-
panje bi hitro zbledelo, če bi se te tri stranke sedaj le vzele v roke. A očitno se ne najdejo 
med pozitivnimi in ustvarjalnimi. V svojem nasprotovanju, da bi slučajno kaj ne uspelo 
pravočasno speljati v dobro občanov, sedaj negirajo še tisto, kar so pred volitvami sami 
zagovarjali. Bog ne daj, da bi kdo videl dlje in bolje kot te tri stranke… 

Županu in šestim svetnikom iz njegove liste ter svetniku lDS želimo vztrajnosti. Župan 
se je s svojim delom že dokazal, zato lahko zaupamo tudi ljudem, ki delajo z njim. Želimo 
jim dovolj moči, da bodo  vztrajno delali, kar je dobro za občino. Za tri stranke, ki samo 
nasprotujejo, pa bi bil že čas, da namesto tega začnejo delati.

Odbor SD

OPN je v postopku pridobivanja smernic s strani države. 
Potrebnih je 24 soglasij med drugim tudi odločitev države 
ali bo potrebna celovita presoja varstva okolja. Kakršna-
koli časovna prognoza je praktično nemogoča.

Ali lahko pričakujemo kakšne novosti na cesti, ki 
jo upravlja država?

Pravkar smo prejeli dopis Direkcije republike Slovenije 
za ceste. Obveščajo nas, da planirajo ureditev ceste na 

odseku od Žage (Dole pri Krašcah) do gostilne Nad 
logom. Gre pravzaprav za gradnjo pločnikov in ureditev 
avtobusnih postajališč, prehodov za pešce in razsvetljave. 
Gre za varnost. 
Za moravško obvoznico je izdelana študija, tako Direkci-
ja, ki je sedaj v reviziji. Vem da gre za dolgoročni načrt, 
vendar kaže, da se stvari počasi le premikajo.

Edo Veselko

Svetniki nove Slovenije želimo delovati v občinskem svetu v duhu konstruktivne 
opozicije, saj v koalicijo, ki jo vodi župan Martin rebolj, nismo bili niti povabljeni. 
Ker je razmerje moči v občinskem svetu v tem trenutku sedem proti sedem, se 
bo moral župan Martin rebolj pogovarjati in dogovarjati tudi z opozicijskimi 
svetniki. Menimo, da je to lahko zelo pozitivno za občino, če bo seveda župan 
znal uporabiti dobre predloge in ideje svetnikov, ne glede na to, s katere strani 
in od koga prihajajo. Od prvega moža občine to zahteva nekoliko več pripravljenosti in sposobnosti dogovarjanja, 
za občane pa je lahko dober znak, da so odločitve bolj premišljene in pretehtane z več zornih kotov.

Po konstitutivni seji občinskega sveta pa nas je župan že povabil na prvo izredno sejo. Ob tem se sprašujemo, 
zakaj že takoj na začetku izredna seja. na njej naj bi sprejeli sistemizacijo za nova delovna mesta v vrtcu, ki se 
bo v mesecu decembru povečal za dve skupini. To širitev so podprli vsi svetniki nove Slovenije v prejšnji sestavi 
občinskega sveta, saj smo vedno podpirali urejeno otroško varstvo. ni pa potrebno, da župan rebolj sklicuje že 
na začetku mandata izredno sejo, saj problematika ni od včeraj in je tudi ni potrebno rešiti v treh dneh. Svetniki 
nove Slovenije menimo, da bi moral občinski svet najprej potrditi pristojne odbore, ki bi morali takoj pričeli z de-
lom. Tako bi novo sistemizacijo najprej moral obravnavati odbor za šolstvo in otroško varstvo, potem pa občinski 
svet v celoti. Ker pa je sistemizacija povezana tudi s povečanjem sredstev v občinskem proračunu, bi pričakovali, 
da bo istočasno na dnevnem redu občinskega sveta tudi dopolnitev občinskega proračuna.  

Ker se to ni zgodilo, svetniki nove Slovenije ne moremo sprejeti odgovornosti za takšne samovoljne in celo proti-
zakonite odločitve župana in se izredne seje občinskega sveta ne bomo udeležili. S tem želimo župana opozoriti, 
da bo v prihodnje bolj vestno opravljal svojo funkcijo in pravočasno skliceval seje občinskega sveta ter jih vodil 
po zapisanih pravilih. Glede na zadnja dogajanja na seji Komisije za mandatna vprašanja pa občinski svet še 
dolgo časa ne bo mogel poslovati v skladu s statutom občine Moravče, saj se vladajoča koalicija SD + lDS ni 
pripravljena dogovarjati o sestavi posameznih odborov občinskega sveta. 

»Oblast je slast,« je geslo našega župana, ki se očitno še ni sprijaznil s tem, da v tem mandatu nima večine v 
občinskem svetu in da glasovalni stroj ne deluje več kot po maslu. 

Svetniki nSi 
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Politika

Spoštovani občanke in občani
Na naš račun je župan v preteklem obdobju izrekel mnogo laži in pri tem ni manj-
kalo niti nesramnih obrekovanj stranke in naših svetnikov. Za vsa ta obrekovanja 
smo vedeli, vendar o njih nismo nikoli javno spregovorili, saj smo bili prepričani, 
da boste občani znali sami oceniti to kot podlo in neprimerno obnašanje. Županu 
zaradi odgovornosti nismo odtegnili podpore, saj bi s tem ogrozili sprejemanje 
proračunov za leto 2009 in 2010 in zastoj pomembnega projekta, kot je dom sta-
rejših občanov.
V obdobju ki je pred nami, ne bomo odgovorni za vodenje občine in pričakujemo, da bo župan prevzel odgovor-
nost, prenehal z obtoževanji in končno začel spoštovati zakone in občinske predpise kot sta Statut in Poslovnik 
Občinskega sveta. Čeprav so volitve za nami, bo potrebno razčistiti kar nekaj zadev, saj nismo pozabili na vse 
kar je župan izrekel v javnosti in si privoščil s svojimi nezakonitimi dejanji.
Na prvi seji občinskega sveta si je župan privoščil tudi nekaj besed o sodelovanju z opozicijo. Glede na to, da 
imamo v stranki izkušnje z županovim »sodelovanjem«, menimo, da je to zgolj leporečenje za javnost. Zahrbtnost, 
laganje, hinavščina, podtikanje in politikantstvo prav gotovo za nas niso vrline, ki bi jih podpirali. Skrajni čas 
je, da se župan končno sprijazni, da je po zakonu najvišji organ odločanja v občini Občinski svet. Odločitve 
bo sprejemal Občinski svet, župan pa jih bo samo izvrševal. Ker se župan ne more sprijazniti z dejstvom, da v 
Občinskem svetu nima zadostne podpore, blokira ustanovitev odborov Občinskega sveta, ki so pogoj za normalno 
in zakoniti delovanje. Tudi nenehno »pljuvanje« po vseh svetnikih, ki ne podpiramo njegovega diktatorskega 
načina vodenja, kaže njegov nizek nivo politične kulture in nestrpnosti do drugače mislečih. Na lokalni televiziji 
ATV si dovoli brezplačno politično komentiranje, ki temelji na lažeh in zavajanjih, ostalim političnim strankam 
pa to onemogoča.
Vsak dan pa se občani željno oziramo na lokacijo nove trgovine TUŠ, kjer bi v skladu z županovimi napovedmi že 
morala stati nova trgovina, pa se še graditi ni začelo. Prav tako bi se morala zaključevati izgradnja nove knjižnice 
in doma starejših občanov. Kljub velikim obljubam župana, se pri projektih kanalizacije Peče in večnamenskem 
domu v Pečah, ki naj bi se gradili s pomočjo pridobljenih sredstev iz evropskih skladov, ne dogaja nič novega. 
Res pa je, da ima Planinski dom novo fasado in po večletnih prizadevanjih je nekaj odsekov cest dobilo novo 
asfaltno prevleko. To pa je zgodba, ki smo jo v največji meri ali v celoti pisali prav mi.

V zadnjem članku je bila jasno zapisana naša odloči-
tev, da bomo delovali v opoziciji. res je, da smo bili, s 
strani župana povabljeni na razgovor, da se pridružimo 
poziciji. Mnenja smo, da je stanje tako, da bo od nas 
vseh terjalo več pogovorov za uresničitev projektov. 
Kakšna velika koalicija ni potrebna že zaradi dejstva, 
da je v svetu 6 svetnikov, ki so nestrankarski in je 
pričakovati, da bodo tako tudi delovali ter bodo pri-
pravljeni za konstruktivne dogovore. V OO SlS smo 
že do sedaj podpirali projekte, ki so bili dobri za naše 
občane, čeprav je bilo včasih prikazovano nasprotno. 
Konstruktivno bomo delovali tudi vnaprej. nikoli nismo 
in ne bomo podpirali enostranskih in nepremišljenih 
projektov, ki so občino pripeljali do sodnih postopkov. 
Skrbi nas le dejstvo, da župan že sedaj oznanja DE-
ŽUrnEGA KrIVCA? – vedo nekdo, čeprav še delati 
nismo začeli. na listi SD so bili izvoljeni nestrankarski 
ljudje, za katere je občinski odbor SD v zadnjem članku 
med drugim zapisal: »s tem pa ste prav njim zaupali 
vodenje občine v naslednjih štirih letih in še, da bo 
to vaše zaupanje motivacija, da bodo sprejemali 
dobre in odgovorne odločitve«. Torej, zakaj župan 
govori, da bo v občinskem svetu nemogoče delati. 
Ali ne zaupa svetnikom, ki so bili izvoljeni na njegovi 
listi in ali meni, da niso sposobni pametnih odločitev? 

V OO SlS menimo, 
da so to ljudje, ki so 
sposobni delati, se 
pogovarjati z vsemi 
in tudi sprejemati 
odgovorne odločitve 
in ni razloga, zakaj v tem mandatu župan ne bi mogel 
delati. Enkrat bo moral sprejeti tudi del svoje krivde in 
prenehati o tem, da mu vedno nekdo  nagaja. Ker svet 
še ni začel delati, župan o delu še ne more dajati, o 
nikomer nOBEnE ocene. Imenovana je bila mandatno 
imunitetna komisija, ki je začela delati s postavitvijo 
odborov in komisij, da bodo lahko začeli delati vsak 
na svojem področju. Še enkrat! Pričakujemo, da bodo 
krajevne skupnosti čim prej konstituirane, da bodo 
člani lahko začeli z delom in s pripravo predlogov za 
sestavo novega proračuna. Pri sestavi proračuna bo 
vsekakor potrebno upoštevati predloge, ki jih bodo 
podale posamezne KS in se bo dalo tudi tej inštituciji 
večjo veljavo.
V OO SlS želimo, da bi bilo delo vseh korektno in brez 
vsakih nepotrebnih obtoževanj. Bolj bi morali svoje 
znanje in moči usmeriti v projekte in ne v obtoževanja, 
ki niso v dobro občini in posledično našim občanom.

OO SlS Moravče

www.moravce. si
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Politika

Moja želja o dobrem sodelovanju vseh političnih 
strank v občinskem svetu, se, žal, ni uresničila. Na te-
žave smo naleteli že na samem začetku pri formiranju 
delovnih teles. Razmerje moči v občinskem svetu je 
pač podeljeno na dve polovici in za normalno delo bo 
pač potreben kompromis. Kljub velikemu popuščanju 
s strani koalicije, nasprotna stran ni pripravljena na 
kompromis. Vse volilne obljube so pozabljene. Ni več 
pomemben interes občank in občanov, temveč zgolj 
političen prestiž, kar je zelo slabo.
Največje presenečenje pa so doživeli starši, po izredni 
seji, ki naj bi potrdila sistemizacijo delovnih mest v 
vrtcu in z tem omogočila odprtje dveh oddelkov vrtca 
s čimer bi rešili pereč problem varstva 33 otrok. Seje 
se namreč ni udeležil nihče od opozicijskih svetnikov. 
Kljub upoštevanju predloga opozicije za začasno 
rešitev pomanjkanja mest v vrtcu z odprtjem dveh od-
delkov v šoli, niso želeli podpreti lastnih predlogov. V 
stranki SD in LDS zagovarjamo trajno rešitev varstva 
otrok z izgradnjo modularnega vrtca, vendar pa pod-
piramo tudi začasno rešitev z odprtjem dveh oddelkov 
v šoli. Reakcija staršev je bila pričakovana. Dobil sem 

precej klicev s strani 
staršev, ki so izraža-
li veliko začudenje 
in razočaranje nad 
občinskem svetom 
in nerazumevanjem 
njihovega resnega 
problema. Na vpra-
šanje, zakaj se niso udeležili seje, kjer bi lahko spre-
mljali dogajanje, so odgovorili, da so naivno verjeli 
obljubam svetnikov desnice, kar pa se v bodoče ne bo 
več ponovilo. O padcu zaupanja v politične stranke 
je odgovor na dlani: tako početje ni primerno in je 
nesprejemljivo. Žal nam je, da občani take poteze 
nekaterih strank posplošijo in rezultat je splošno 
nezaupanje v politične stranke.
Upam, da je bil to zadnji dogodek, ki se je zgodil, ko 
se interes staršev ni upošteval. Želim si, da bi v bodoče 
vsi skupaj zbrali dovolj modrosti in resno pristopili k 
delu, ki nam je zaupano ter ozke osebne in politične 
interese postavili na stranski tir.

OO LDS Moravče

Prva konstitutivna seja novega občinskega sveta je pote-
kala 27. oktobra. Zanjo velja nekaj posebnih pravil. Vodi jo 
najstarejši član, tokrat je bil to janez Učakar, ki je prisotnim 
pojasnil, da na dnevni red ni mogoče uvrstiti drugih vsebin-
skih točk. Seji so prisostvovali vsi novi izvoljeni svetniki.
Predsednica občinske volilne komisije Anica Grilj je podrob-
no poročala o izidu glasovanja za izvolitev članov občinskega 
sveta in župana. Občinski svet je nato, na predlog na seji 
izvoljene mandatne komisije, potrdil mandate svetnikov in 
ugotovitev o izvolitvi župana. naj na tem mestu omenimo 
samo splošno znano dejstvo, da je že v prvem krogu bil 
ponovno izvoljen za župana Martin rebolj, občinski svet pa 
sestavlja 6 svetnikov iz njegove liste, po trije iz liste SDS in 

Poročilo s konstitutivne seje občinske sveta

NOVA OBČINSKA OBLAST

nSi, po enega svetnika pa sta si priborili listi lDS in SlS.
novi, stari župan je v svojem kratkem nagovoru dejal, da 
bo še naprej deloval, v korist vseh občanov, nepoklicno. 
Po tehtnem razmisleku je svetnike pozval k tvornemu so-
delovanju. Ker nobena stran nima večine v svetu upa, da 
bodo vsi podprli glavne projekte v občini, saj se predvolilni 
programi v marsičem ujemajo. Zahvalil se je vsem, ki so 
že do sedaj podpirali njegov program. Zdaj, po volitvah, 
je potrebno toliko moči, da bomo premostili prepreke, ki 
so posledica predvolilnih bojev.
na koncu so svetniki imenovali še komisijo za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 

Edo Veselko
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Občina

Na kratko in brez sklepa
V četrtek 11. t.m. je potekala izredna seja OS. na dnevnem redu je bila ena sama zadeva in sicer predlog za do-
datno sistematizacijo delovnih mest za tekoče šolsko leto. Gre za dodatne potrebe po kadrih, ki bi bili potrebni 
za otvoritev, tako potrebnih in zaželenih, dveh dodatnih enot vrtca v okviru šole. Ker so svetniki iz strank SDS, 
nSi in SlS sejo bojkotirali, o čemer so v naprej tudi obvestili župana, sklepčnost ni bila zagotovljena. Župan je 
sicer podal predlog, ki ga je ravnateljica strokovno utemeljila, vodja občinske finančno-računovodske službe 
pa potrdila, da so potrebna sredstva zagotovljena. Kdaj se bo 33 malčkov lahko vselilo v nove prostore, je zato 
nemogoče napovedati.

Edo Veselko

Poročilo s prve izredne seje občinske sveta

Ob spominu na umrle, na žrtve prve in druge 
svetovne vojne ter osamosvojitvene vojne za 
Slovenijo je bila tudi letos zadnjega oktobra 
v parku občinska komemoracija. Prav okoli 
dneva mrtvih se spominjamo vseh, ki jim je 
ugasnila iskra življenja. Župan Martin rebolj 
se je v govoru zavzel za spomin na žrtve treh 
vojn proti zavojevalcem in dejal, da se bodo 
tudi nas naši otroci in vnuki spominjali ter 
vrednotili po zapuščini, kakršno jim bomo za-
pustili. Čas spomina na umrle in na minljivost 
vsega, naj nas spomni tudi na vrednotenje 
poštenega dela in poštenega življenja, ki bo 
našim zanamcem dajal prijazno in ustvarjalno 
prihodnost. V programu komemoracije so 
sodelovali: Pihalna godba Moravče, Mešani 
pevski zbor DU, otroci podružnične šole 
Vrhpolje, citrar rado Kokalj, povezovala je 
Irena ravnikar. Žalne slovesnosti so se udele-
žili domači praporščaki in iz sosednjih občin. 
Položeni so bili venci k spomenikom prve, 
druge in osamosvojitvene vojne. 

Ob številnih svečah in lepi žalni prireditvi so 
bili spomini pri umrlih pa tudi pri vrednotah 
življenja danes in za prihodnost.

Vr

Komemoracija v parku 
ob spominu na umrle

OBČInA MOrAVČE, Občinska uprava
Moravče, 12. 11. 2010

O besedah
Dne 7. oktobra 2010 smo občankam in občanom Občine Moravče 
poslali dopis v katerem smo zagotovili, da postopek za začasno 
umestitev dveh novih oddelkov vrtca v prostore OŠ nemoteno po-
teka in da bosta oddelka predvidoma odprta v začetku letošnjega 
decembra.

Občinski svet Občine Moravče je na izredni seji dne 28.9.2010 
sklicani na pobudo svetnikov strank nSi, SDS in SlS soglasno 
sprejel sklep, ki glasi:
1. Občinski svet Občine Moravče podpira predlog ravnateljice 
osnovne šole Jurija Vege Moravče gospe Nuške Pohlin Schwarzbartl 
o širitvi dveh oddelkov vrtca v prostore osnovne šole Jurija Vege 
Moravče. 
2. Občinski svet Občine Moravče zadolži župana Občine Moravče, 
da skupaj z ravnateljico in ustreznimi strokovnimi službami Občine 
Moravče izpelje širitev dveh oddelkov vrtca v prostore Osnovne šole 
Jurija Vege Moravče.
Po sprejemu sklepa je bilo med drugim slišati, da je s tem rešen 
problem 34 družin, ki bodo čez dober mesec dni v vrtec oddale 
svoje malčke in da žalosti dejstvo da nekateri za politično preživetje 
izrabljajo tudi stisko mladih družin.

Župan, ravnateljica OŠ in občinska uprava smo v času od sprejema 
omenjenega sklepa pripravili vse potrebno (prostori, oprema, finanč-
na sredstva) za realizacijo sklepa občinskega sveta. Potrebovali smo 
še potrditev nove sistemizacije delovnih mest v vrtcu brez katere ni 
bilo moč nadaljevati. Glede na že povedano je bilo pričakovati, da 
bo občinski svet brez zadržkov potrdil predlog. V želji po čimprejšnji 
rešitvi stiske, je župan v skladu z zakonom sklical izredno sejo Ob-
činskega sveta Občine Moravče dne 11.11.2010, z eno samo točko 
dnevnega reda – potrditev nove sistemizacije. na podlagi le-te bi 
bila pot do dveh dodatnih prepotrebnih oddelkov odprta…

A na seji (oz. že pred začetkom) se je vse postavilo na glavo. Predlog 
sistemizacije ni dobil potrebnega soglasja občinskega sveta, saj 
se polovica svetnikov iz opozicijskih strank sklicane izredne seje ni 
udeležila. Občinski svet Občine Moravče lahko veljavno sklepa le, če 
je prisotnih vsaj 8 svetnikov – na omenjeni seji jih je bilo prisotnih 
le 7. Prisotni svetniki in svetnice občinskega sveta zato niso zmogli 
potrditi nove sistemizacije…

V občinski upravi smo storili vse, kar je po zakonu v naši moči, da 
bi dva nova oddelka še letos zaživela, vendar mimo volje svetnikov 
in svetnic ne moremo. Zato moramo naše oktobrsko zagotovilo 
žal preklicati.

Občina Moravče, Boštjan Albreht, direktor
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Občina

Po sledeh napredka naše občine

V preteklem mesecu je občina v vasi 
Podgorica asfaltirala okrog 600 m 
ceste proti zaselku Podgorica. Preo-
stali del se planira za prihodnje leto.

V preteklem mesecu je občina 
asfaltirala drugi odsek, 650m 
ceste od Polsnika do Koželja, 
Sp. Dobrava.

Otvoritev asfaltirane ceste Grmače – Ušte
Ko se pripelješ do vrha Grmač, zaviješ 
levo, po dokaj široki asfaltirani cesti, 
mimo Planinskega doma, proti sko-
raj tri kilometre oddaljenim zadnjim 
hišam na Kovačiji. na nekaj nevarnih 
delih, kjer bi se lahko zdrselo preko 
ceste v globel, je postavljena ograja. 
A krajani se spomnijo drugačnih 
časov, ne daleč nazaj, ko je ob b 
vsakem deževju makadamsko cesto 
udrlo, pozimi je bila slabo prevozna 

in cestišče je bilo zelo ozko. V zadnjih letih je občina uredila gradbena 
dela po vsej dolžini skoraj 3 km, zadnji del, dober kilometer, pa je bil 
asfaltiran v začetku novembra. Okolica od Grmač do Kovačije se sedaj 
zdi še lepša, kraji pa bliže dolini, vsaj po času, ki ga porabiš za vožnjo. 
Verjetno si niti ne znamo predstavljati, kako so domačini teh krajev 
nove pridobitve veseli. Pripravili so otvoritev, na katero so poleg župana 
povabili prejšnje in sedanje svetnike ter številne prijatelje. Župana so 
po vsej trasi odpeljali z zapravljivčkom. V Planinskem domu pa se je 
veselo druženje ob enkratni postrežbi končalo zgodaj zjutraj.

Zaželimo jim srečno in varno vožnjo!
Vr

NERAZUMNO IN 
NERAZUMLJIVO

Komentar
Za nerazumno in nerazumljivo lahko ozna-
čimo popolno spolitizirano ozračje v naši 
občini. Kako naj si sicer razlagamo dejstvo, 
da je konec prejšnjega mandatnega obdobja 
skupina svetnikov dosegla sklic izredne seje 
OS. Predlagatelji so jo sklicali z eno samo 
točko dnevnega reda, če zanemarimo izsilje-
no sprejemanje zapisnikov nekaj zadnjih sej, 
predlog ravnateljice osnovne šole o širitvi 
vrtca z dvema novima oddelkoma. Da je 
potreba akutna je znano vsem staršem, ki 
zaman čakajo na sprejem svojih malčkov, 
po obilici takšnih in drugačnih informacij 
pa tudi večini občanov. OS je takrat so-
glasno sprejel sklep, da podpira predlog 
ravnateljice in njo ter župana zadolžuje, da 
izpeljeta širitev. 
Toda glej ga zlomka. Župan skliče novo iz-
redno sejo, ki ima prav tako eno samo točko 
dnevnega reda: sprejem dodatne sistemati-
zacije delovnih mest v šoli oz. vrtcu, ki je 
seveda pogoj, da se oddelka odpreta. Sedaj 
si predlagatelji premislijo. Županu pisno 
sporočijo, da se seje ne bodo udeležili, ker 
ne morejo prevzeti odgovornosti za sprejem 
predlaganega sklepa. Sploh pa, zapišejo, 
zakaj naenkrat naglica? Septembra naj 
bila dobrodošla, sedaj pa se lahko počaka! 
Pravijo, da OS še dolgo časa ne bo mogel 
poslovati regularno. Predvolilne obljube in 
izjave, takoj po volitvah, so tako blizu, da 
jih še pomnimo. Kako naj si starši in drugi 
volivci razlagajo takšno obnašanje? Kdo 
pri takem licemerju in pobalinstvu potegne 
kratko? Malčki in njihovi starši.
Pisma politikov romajo na vse strani. 
Besede, ki ne sodijo v besednjak predstav-
nikov ljudstva, obtožba, laž, nezakonitost, 
nesposobnost, samovoljnost itd. ne vodijo 
v rešitve vsakdanjih problemov občanov. In 
velika manjšina (politiki vseh barv), ki tako 
politiko vodi, pozablja, zakaj so izvoljeni. 
Pozablja, da so »glavni« volivci in da so oni 
le v njihovi službi. Ne zmorejo moči, da bi 
zasledovali obče koristi in pri tem pozabiti 
na svoje ozke interese.
V enem izmed dopisov, ki ga na željo podpi-
snikov objavljamo v tej številki piše: »Oblast 
je slast«. To naj bi veljajo za njihove politič-
ne nasprotnike. Ali ne bi bilo prav, da se v 
to isto ogledalo pogledajo tudi sami?
Kje je rešitev? Žal podpisani tega ne ve. Ve 
le, da se 14 ljudi, ki predstavljajo skoraj 5 
tisoč občanov obnaša skrajno neodgovorno 
pri čemer vsi vzklikajo : »Mi smo ZA«.

Edo Veselko 
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Občina

Kaj, če bi se za začetek kar predstavili? 
Lahko. Rojen sem leta 1964. Po končani osnovni šoli v Moravčah, gimnaziji 
v Ljubljani in diplomi na montanistiki – katedri za livarstvo sem se za dve leti 
zaposlil v Termitu, ki me je tudi štipendiral. Nato me je pot zanesla v Italijo, 
kjer sem 15 let vodil distribucijsko podjetje v slovenski lasti. Pred letom sem se 
vrnil v Termit.

Ali je to bil poseben izziv za vas?
Zagotovo. Lepo se je vrniti v domači kraj in prenesti bogate izkušnje iz tujine, 
še posebej v kriznem obdobju. 

Se je kriza pokazala tudi v Termitu?
Tudi mi smo del globalnega trga. Livarne, ki so naši kupci, so dobavitelji av-
tomobilske industrije. Dobro je znano v kakšnem položaju je bila ta panoga v 
preteklem letu. Poudariti pa moram, da je letos poslovanje bistveno boljše. Trg 
se počasi prebuja. Uspelo nam je prodreti na nova tržišča.

vzporedno z odkopavanjem saniramo površine v obstoječem 
odkopu in pospešeno zapolnjujemo odkop v Drtiji.

V državi je zadnja leta precej govora o privatizaciji. 
Kdo so lastniki Termita? 
Večinski lastnik je Holtermit, ki ima 49 delničarjev in so ga 
ustanovili zaposleni. Poleg teh so lastniki še bivši zaposleni, 
upokojenci in nekaj investitorjev. Večjega posameznega 
lastnika ni. Lastniška razpršenost omogoča samostojnost, 
ki je razvojno naravnana.

Ali se kaj spreminja in po kakšnih cenah?
Gre za majhne deleže, ki ne vplivajo veliko na lastniški 
sestav. Vrednost delnic se oblikuje na osnovi ponudbe in 
povpraševanja in poteka preko naše finančne službe. Čeprav 
v uspešnih letih izplačamo tudi dividende, je lastništvo na-
ravnano bolj razvojno kot pa v zaslužek na podlagi lastnine. 
Naloga uprave pa je, da zagotavlja čim višjo dodano vre-
dnost na zaposlenega in dviguje vrednost podjetja.

V Moravče ste se vrnili po 17. letih. Kakšen je vaš vtis? 
Res je. O kraju in podjetju sem pač imel vtis še iz študentskih 
let. Presenetilo pa me je, da se stereotipi o podjetju niso 
bistveno spremenili. Učenci moravške šole, s katero odlično 
sodelujemo, so v okviru novinarskega krožka opravili anke-
to. Občane so spraševali, kaj si mislijo o Termitu. Ljudje še 
vedno mislijo, da se imamo »fajn«, da onesnažujemo okolje, 
da bi morda morali celo prenehati s proizvodnjo, itd. To 
seveda nima z realnostjo nobene zveze. Termit je danes, v 
svoji panog,i sodobno podjetje in sledi zahtevam trga. Svojih 
proizvodov ne prodajamo le v Sloveniji in državah bivše Ju-
goslavije, temveč tudi v Italijo, Madžarsko in Skandinavijo.
Kljub temu pa ostajamo podjetje z močnim socialnim čutom 
in vpeti v lokalno okolje. Veliko delo, ki ga je opravil moj 
predhodnik g. Peter Janežič, je bil prenos sedeža podjetja v 
Moravče, kamor Termit sicer sodi. Tudi v kriznih časih nismo 
nikomur odrekli pomoči in s to tradicijo bomo nadaljevali. 
Poudariti pa moram, da se v razna politična kupčkanja ne 
vpletamo. To ni ne naša naloga ne naš interes. Naš interes 
je stalen razvoj podjetja, osvajanje novih proizvodov in trgov 
in zagotavljanje socialne varnosti zaposlenih. 

Edo Veselko

Sanirana zemljišča so boljša kot pred posegom v prostor,
 pravi Anton Serianz, direktor Termita d.d.

Ali je kriza vplivala tudi na obseg zaposlovanja?
Ne, pri nas ni bilo odpuščanj. Termit je podjetje, ki ima, to 
si upam z gotovostjo trditi, izreden čut za socialo in lokalno 
okolje. Kljub težkim ekonomskim razmeram so vsi otroci na-
ših zaposlenih, ki so na srednjih šolah ali fakultetah, dobivali 
štipendije. Ostali smo sponzorji in donatorji vrsti društev. 
Pred kratkim smo sanirali tudi eno izmed občinskih cest.

Drži, toda ali je niste najbolj uporabljali prav vi? 
Ali kje velika transportna in druga podjetja, ki so veliki 
uporabniki cest, le-te popravljajo ali gradijo? Za ceste se 
prispevki plačujejo v skladu z zakonom. V našem primeru 
gre izključno za dvig življenjskega standarda in pomoč 
krajanom, ki pa se mnogokrat premalo ceni.

Kako pa je s proizvodnim programom?
V bližnji prihodnosti bomo investirali v posodobitev proizvo-
dnje. Usmerili se bomo v energetsko varčnost in nove pro-
grame. Mislim na pridobivanje ekspandirane gline, ki temelji 
na istih surovinah, uporablja pa se lahko v gradbeništvu in 
vrtnarstvu. Radi bi tudi razširili kemijski program za livarstvo, 
ki poteka v sodobni proizvodnji v Ihanu. Gre za kvalitetne 
izdelke, ki jih uspešno izvažamo na zahodne trge.

V preteklosti je bilo kar nekaj dvomov krajanov v 
zvezi s sanacijo opuščenih peskokopov?
Eden izmed ukrepov, ki naj pripomorejo k boljši informirano-
sti, je dan odprtih vrat, ki ga organiziramo vsako leto. Takrat 
lahko vsakdo dobi odgovor na katerokoli vprašanje. Poudariti 
moram, da je naša zakonodaja, kar zadeva pridobivanje 
dovoljenj za varno poslovanje, bistveno strožja od drugih. Po 
povratku iz Italije kar verjeti nisem mogel, koliko potrdil je 
potrebnih,da dobimo dovoljenja pristojnih agencij.
Imamo natančne evidence o stanju na zemljiščih pred in po 
sanaciji. Po slednji so površine precej boljše in primerne za 
kmetijsko izkoriščanje kot pa so bile pred posegom v prostor. 

Kako pa je s površinami za eksploatacijo? So te 
zagotovljene?
Trenutne zagotavljajo izkop še za naslednja tri leta. Nato pa 
načrtujemo širitve s smeri odkopa Hudej - Ples proti zahodu. 
Z odkupom ali najemom zemljišč smo pridobili 30 hektarov 
in si tako zagotovili surovino za nadaljnjih deset let. Trenutno 

10 novice iz Moravške doline



Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

rubriko ureja: Marko KladnikMartinovo in božično novoletni prazniki- 

Ker se približujejo prazniki, kjer ponavadi ne manjka alko-
hola in ostalih opojnih substanc naj ne bo odveč, nekaj 
nasvetov in priporočil, da nam bodo prazniki ostali v lepem 
spominu in ne zaznamovani z črnimi dogodki. Tudi na 
območju občine Moravče v prihajajočih dneh Policijska 
postaja Domžale ob sodelovanju Postaje Prometne Policije 
ljubljana, načrtuje več poostrenih nadzorov prometa, kjer 
se bo ugotavljalo predvsem  psihofizično stanje voznikov, 
nespoštovanje hitrosti vožnje v naseljih in izven naseli. 
navedena dejavnika, sta najpogostejši vzrok hudih pro-
metnih nesreč.
V okviru akcije 0,0 šofer, ki bo potekala v času martino-
vanja, med 5. in 14. novembrom 2010, bomo policisti 
po vsej Sloveniji poostreno nadzirali psihofizično stanje 
voznikov na slovenskih cestah.
Voznike opozarjamo na tragične posledice vožnje pod 
vplivom alkohola in pozivamo k previdni, odgovorni in 
predvsem trezni vožnji!
 Gre za že drugi del letošnje preventivne akcije 0,0 šofer 
(prvi del je potekal junija), ki jo vodi Ministrstvo za zdravje 
in katere namen je zmanjšati število prometnih nesreč in 

njihovih posledic ter zmanjšati delež alkoholiziranih povzro-
čiteljev prometnih nesreč. Poleg policije v akciji sodelujejo 
tudi druge vladne in nevladne organizacije.
V tem obdobju je namreč problematika alkohola in hitrosti 
na cestah še bolj pereča. Martinovo mnogo ljudi praznuje 
ob alkoholnih pijačah, bliža pa se že tudi t. i. veseli decem-
ber, ki je zaradi nesreč, povezanih z alkoholom, med najbolj 
kritičnimi obdobji v letu. Zato bomo izvedli vrsto aktivnosti 
za večjo varnost udeležencev v cestnem prometu.
Psihofizično stanje voznikov bomo preverjali pri voznikih 
vseh vrst vozil in po cestah po vsej Sloveniji, tako podnevi 
kot ponoči. nadzori bodo časovno in krajevno prilagojeni 
pričakovani problematiki, predvsem na območjih, kjer 
bodo potekale večje javne prireditve. 
Ob tem bomo merili tudi hitrost in ugotavljali druge kršitve 
cestnoprometnih predpisov.   
Poostreni nadzori prometa bodo potekali po metodologiji 
Promil. Preizkus alkoholiziranosti bomo odredili vsem 
voznikom, ki jih bomo zalotili pri cestnoprometnih prekr-
ških. Poostreno bomo nadzirali tudi spoštovanje Zakona 
o omejevanju porabe alkohola (15. člen).

Starejše gasilke in gasilci Gasilske zveze Moravče smo se 
tudi letos podali na strokovno ekskurzijo iz vseh petih prosto-
voljnih gasilskih društev. Pot nas je vodila najprej do Kranja, 
kjer smo se ustavili  v Gasilsko reševalni brigadi Kranj. 
Sprejeli so nas tamkajšnji poklicni gasilci in nas razdelili 
v tri skupine, tako da so nam res natančno razložili s čim 
se dnevno ukvarjajo in s kakšnimi problemi se srečujejo. 
Po predstavitvi smo imeli ogled njihove opreme in moram 
poudariti, da je bilo kaj videti.  Res pa je  njihov okoliš zelo 
velik ter temu primerno so tudi opremljeni. Opremljeni so za 
reševanje pri nesrečah na cestah posebno avtocestah, v go-
rah, rekah in jezerih. Poudarek je bil na dobrem sodelovanju 
z okoliškimi prostovoljnimi gasilskimi društvi.  Po ogledu in 

Gasilski veterani v oktobru na strokovni ekskurziji
izmenjavi mnenj, smo nadaljevali pot proti Poljanski dolini 
in nato na Cerkljansko, kjer smo imeli kratek postanek za 
pogled na Cerkljansko. Potem smo si peš ogledali Bolnico 
Franjo. Lahko rečem, da je  lepo obnovljena in tudi poti so 
sedaj bolj varne. Veliko naših veteranskih članov je bilo 
tukaj prvič  in so bili z ogledom zelo zadovoljni. K dobre-
mu počutju pa je prispevalo tudi lepo vreme in pokrajina z 
bogatimi jesenskimi barvami. Po kosilu smo si ogledali še 
farno cerkev v Cerknem.  Zadovoljni in polni bogatih vtisov  
smo se srečno vrnili domov. Prepričani smo, da so take 
strokovne ekskurzije potrebne in tudi primerne.

Janez VIDIC predsednik veteranske komisije

aktivnosti policije in nasveti udeležencem v cestnem prometu
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Društva

OOrK Moravče s prizadevno predsednico rK gospo 
Andrejo rebolj in njenimi sodelavkami je 24.10.2010 v 
Kulturnem domu Moravče pripravilo prijetno družabno 
srečanje starejših občanov, kjer smo skupaj obujali spomi-
ne na brezskrbna mladostna leta, gospe Andreja in Vojka 
rebolj pa sta prižgali luč radosti v z žalostnimi spomini 
napolnjenih srcih in zopet prinesli žar sreče v oči vseh 
prisotnih. Zbralo se nas je kar lepo število, saj nikoli ne 
izpustimo priložnosti za druženje s sovrstniki. Predsednica 
Andreja rebolj je bila vesela tako številnega obiska, izrazila 
pa je željo po še večji udeležbi. 
Predsednica je poudarila, da rK je dobrodelna, huma-
na organizacija, ki ljudi združuje, ne pa ločuje. Člani rK 

RK Moravče družil starejše občane

želimo biti vzor drugim organizacijam, zato politiko raje 
pustimo parlamentu. V mirnem času in v vojni je znak rK 
zelo spoštovan in ne bi smeli dovoliti, da nekaj napak s 
strani rK ta znak omadežuje. Vsi člani, bivši in sedanji, so 
se močno trudili za boljše razmere v naši domovini, zato 
se spominjajmo teh članov s spoštovanjem in se po njih 
zgledujmo. 
Župan Martin rebolj nas je lepo pozdravil in se dotaknil 
perečih problemov, ki razdvajajo naše občane. Zaradi 
njegovega zaupanja v svoje volivce, je trdno prepričan, da 
ni problema, ki ga naša občina ne bi mogla rešiti. Vsi si 
želimo, da bi delo v OU potekalo složno, brez nepotrebnih 
zdrah, laži in hinavščine. naj zbledita besedi “naši, vaši”. 
Živimo v deželi z istimi pravicami, dolžnostmi, razlikujemo 
se le po naših različnih značajih. Združuje nas želja po 
pripadnosti, po svobodi in po boljšem življenju. Vse to pa 
smo plačali z visoko ceno. Plačali smo s krvjo padlih mož, 
očetov, nedolžnih hčera in mater. Mnogi Slovenci, naši 
rojaki, tudi tisti, ki so bili zaradi usodnih naključij napačno 
zaznamovani, so trpeli, posledica pa se čuti v hladnih 
in odtujenih odnosih med nami. le zakaj je na svetu še 
toliko slabega in krivičnega, saj živimo v miru in svobodi 
že 65 let?
Tisti, ki so se rodili v svobodnem svetu, mislijo drugače in 
niso zmožni razumeti pojma vojna. jaz pa sem s svojimi 
starši, brati in sestrami vojno doživljala in jo bom tudi 
težko pozabila. le kdo bi lahko pozabil goreče domove tu 
na obronku hribovja, ko so nemci meni in mnogim našim 
ljudem požgali domove. Prisiljeni smo bili bežati, se skrivati 
v skalni votlini nad Grmačami v snegu in mrazu, spati pod 
milim nebom. Kako vroče smo si želeli svobodo in mir ter 
streho in topel dom, kjer si bomo lahko odpočili od vseh 
grozot. Kdo je najbolj trpel? naši pogumni ljudje, ki so se bili 
pripravljeni žrtvovati za našo svobodo. Zato vsem dobrim 
ljudem v opomin, ne razpihujmo ognja, da ne bo ožgal 
naših nedolžnih ljudi in zrušil temelje našega skupnega 
prizadevanja za tesnejše in trdne vezi med nami občani.
Hvala vsem, ki so nam polepšali dan , pevcem MPZDU 
Moravče, gospe Fani Pačnik prisrčna hvala, ker je s svojimi 
prvošolčki prinesla v naša srca lepe spomine na davno 
brezskrbno otroštvo.

Slavka Srenjšček

Dobrnič
Letošnji Dobrnič je bil moker. A vendar je bil kraj 67. 
obletnice 1. Kongresa Slovenske protifašistične ženske 
zveze tudi tokrat dobro obiskan. Kar trlo se je ljudi. 
Krasen program so oblikovali godbeniki, osnovnošolci, 
igralci in Partizanski pevski zbor. Obiskovalce sta poz-
dravila Danica Simčič in Janez Stanovnik. Slavnostna 

govornica, obrambna ministrica Ljubica Jelušič pa se 
je dotaknila zgodovine in takratnih pogumnih žensk, ki 
so se sredi vojne vihre zbrale iz vseh koncev  Slovenije: 
»Če so le mogle, če niso na poti padle.«
V Dobrnič je na prireditev odpeljal tudi avtobus iz 
Moravč.

VR

12 novice iz Moravške doline



Priloga

Poročilo o izidu glasovanja za izvolitev 
župana Občine Moravče, 2010

OBČINSKA VOLILNA KOMISIJA

POROČILO
O IZIDU GLASOVANJA ZA IZVOLITEV

ŽUPANA OBČINE MORAVČE,
10. OKTOBRA 2010

Na podlagi prejetih zapisnikov volilnih odborov z volišč za 
volitve župana Občine Moravče, ki so bile dne 10. oktobra 
2010 in na podlagi zapisnika o delu Občinske volilne komisije 
pri ugotavljanju izida glasovanja za izvolitev župana Občine 
Moravče, je Občinska volilna komisija Občine Moravče na seji 
dne 13.10.2010 ugotovila:

1. Glasovanja za  izvolitev župana Občine Moravče 10. 
oktobra 2010 se je udeležilo 2627 volivcev.

2. Oddanih je bilo 2626 glasovnic.

3. Veljavnih je bilo 2595 glasovnic, neveljavnih glasovnic je 
bilo 31.

4. Na volitvah 10. oktobra 2010 so posamezni kandidati 
prejeli naslednje število glasov:

MARTIN REBOLJ 1450 glasov
FRANC CAPUDER 573 glasov
ROMAN CERAR 286 glasov
JANEZ VIDIC 174 glasov
MIRAN CERAR 112 glasov

Občinska volilna komisija je skladno z določbami 107. člena 
Zakona o lokalnih volitvah ugotovila, da je za župana izvoljen 
kandidat

MARTIN REBOLJ, roj. 06.12.1948, Podstran 2, Moravče

Občinska volilna komisija iz zapisnikov volilnih odborov ni 
ugotovila nepravilnosti.
Člani občinske volilne komisije niso imeli pripomb na delo 
volilnih odborov oziroma na ugotovljeni izid glasovanja. 

Sestavni del tega poročila je zapisnik Občinske volilne 
komisije Občine Moravče pri ugotavljanju izida glasovanja 
za izvolitev župana Občine Moravče 10. oktobra 2010 ter 
računalniški izpisi, ki se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinske volilne komisije Občine Moravče.

Poročilo o izidu glasovanja na volitvah 10. oktobra 2010 za
 župana Občine Moravče, člane Občinskega sveta Občine Moravče 

in člane Svetov Krajevnih skupnosti: Moravče, Peče, Vrhpolje, 
Velika vas in Dešen

Številka: 040-0036/2010-1
Datum: 13. 10. 2010

TAJNIK:
Barbara Baša, l.r.

NAMESTNIK PREDSEDNIKA:
Karla Barlič, univ.dipl.prav., l.r.

 
NAMESTNIK TAJNIKA:
Alenka Prelovšek, l.r.

ČLANI:
Drago Pavlič, l.r.
Gabrijel Zajc, l.r.
Zdravko Bratun, l.r.

Poročilo o izidu glasovanja za izvolitev 
članov Občinskega sveta Občine Moravče, 
2010
OBČINSKA VOLILNA KOMISIJA

POROČILO
O IZIDU GLASOVANJA ZA IZVOLITEV

ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
MORAVČE,

10. OKTOBRA 2010

Na podlagi prejetih zapisnikov volilnih odborov z volišč 
za volitve članov občinskega sveta Občine Moravče, ki so 
bile dne 10. oktobra 2010 in na podlagi zapisnika o delu 
Občinske volilne komisije pri ugotavljanju izida glasovanja 
za izvolitev občinskega sveta Občine Moravče, je Občinska 
volilna komisija Občine Moravče na seji dne 13. oktobra 
2010 ugotovila:

1. Glasovanja za  izvolitev članov občinskega sveta Občine 
Moravče 10. oktobra 2010 se je udeležilo 2627 volivcev.

2. Oddanih je bilo 2627 glasovnic.

3. Veljavnih je bilo 2540 glasovnic, neveljavnih glasovnic je 
bilo 87. 

4. Na volitvah 10. oktobra 2010 so posamezne liste kandidatov 
prejeli naslednje število glasov:
NEODVISNI KANDIDAT JANEZ SLAPAR – 
PRESS-NC 59 glasov
LDS – LIBERALNA DEMOKRACIJA S
LOVENIJE 170 glasov
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SLS – SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA 239 glasov
SD – SOCIALNI DEMOKRATI 940 glasov
ZARES – NOVA POLITIKA 84 glasov
SDS –SLOVENSKA DEMOKRATSKA S
TRANKA 419 glasov
NSI – NOVA SLOVENIJA  - KRŠČANSKA 
LJUDSKA STRANKA 502 glasov
NEODVISNI SAMOSTOJNI KANDIDAT
RAJKO VAVPETIČ 127 glasov

5. Občinska volilna komisija je na osnovi prejetega števila 
glasov ugotovila, da so v skladu s 86. členom Zakona o 
lokalnih volitvah LISTE KANDIDATOV dosegle naslednje 
število mandatov:
NEODVISNI KANDIDAT JANEZ SLAPAR – 
PRESS-NC 0 mandatov
LDS – LIBERALNA DEMOKRACIJA 
SLOVENIJE 1 mandat
SLS – SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA 1 mandat
SD – SOCIALNI DEMOKRATI 6 mandatov
ZARES – NOVA POLITIKA 0 mandatov
SDS –SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA 3 mandate
NSI – NOVA SLOVENIJA  - KRŠČANSKA 
LJUDSKA STRANKA 3 mandate
NEODVISNI SAMOSTOJNI KANDIDAT 
RAJKO VAVPETIČ 0 mandatov

6. Občinska volilna komisija Občine Moravče je ugotovila, 
da je kandidatka na LISTI KANDIDATOV SLOVENSKE 
DEMOKRATSKE STRANKE – SDS, Marija Peterka 
dobila 53 preferenčnih glasov ter da je kandidat na LISTI 
KANDIDATOV SLOVENSKE DEMOKRATSKE 
STRANKE – SDS Vitomir Cerar dobil 57 preferenčnih 
glasov. Tako se je v skladu z 2. odstavkom 18. člena Zakona 
o lokalnih volitvah spremenil vrstni red kandidatov na listi 
SLOVENSKE DEMOKRATSKE STRANKE - SDS, in 
sicer je Marija Peterka zasedla drugo mesto na listi, Vitomir 
Cerar pa prvo mesto na listi in bila oba tako izvoljena v 
občinski svet.

7. Na podlagi izračunanih mandatov, ki jih je dosegla 
posamezna LISTA KANDIDATOV in v skladu s 86. členom 
Zakona o lokalnih volitvah je Občinska volilna komisija 
Občine Moravče ugotovila, da so bili v Občinski svet Občine 
Moravče izvoljeni naslednji kandidati iz naslednjih list:

I. LDS - LIBERALNA DEMOKRACIJA 
SLOVENIJE

STANISLAV RAVNIKAR, roj. 17.08.1956, Zalog pri • 
Moravčah 28, Moravče

II. SLS - SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA
JANEZ VIDIC, roj. 20.06.1948, Dole pri Krašcah 47, • 
Moravče

III. SD - SOCIALNI DEMOKRATI
MARTIN REBOLJ, roj. 06.12.1948, Podstran 2, • 
Moravče
BRIGITA BARLIČ, roj 25.10.1972, Peče 30, Moravče• 

JANKO KOROŠEC, roj. 02.01.1962, Partizanska cesta • 
6, Moravče
ADRIJANA HAUPTMAN VIDERGAR, roj. • 
23.10.1980, Dvorje 3, Moravče
JANEZ UČAKAR, roj. 22.12.1944, Drtija 50, Moravče • 
JOŽEFA NOVAK, roj. 18.03.1952, Krašce 21, • 
Moravče

IV. SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA 
STRANKA

VITOMIR CERAR, roj. 31.07.1965, Drtija 1, Moravče• 
MARIJA PETERKA, roj. 13.11.1959, Češnjice pri • 
Moravčah 24, Moravče
ROMAN CERAR, roj. 10.02.1959, Češnjice pri • 
Moravčah 24 a, Moravče

V. NSI - NOVA SLOVENIJA - KRŠČANSKA 
LJUDSKA STRANKA

LJUDMILA NOVAK, roj 01.08.1959, Imenje 8, • 
Moravče
FRANC CAPUDER, roj. 16.11.1962, Soteska pri • 
Moravčah 4 a, Moravče
MILAN KUNAVAR, roj. 17.11.1979, Zalog pri • 
Moravčah 13, Moravče

8. Občinska volilna komisija pri ugotavljanju volilnega izida 
ni ugotovila nepravilnosti.
Pripomb članov volilne komisije k zapisnikom volilnih 
odborov ni bilo.

9. Sestavni del tega poročila je zapisnik Občinske volilne 
komisije Občine Moravče pri ugotavljanju izida glasovanja za 
izvolitev občinskega sveta Občine Moravče 10. oktobra 2010 
ter računalniški izpisi, ki se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinske volilne komisije Občine Moravče.

Številka:040-0037/2010-1
Datum: 13.10.2010

TAJNIK:
Barbara Baša, l.r.

NAMESTNIK PREDSEDNIKA:
Karla Barlič, univ.dipl.prav., l.r.

 
NAMESTNIK TAJNIKA:
Alenka Prelovšek, l.r.

ČLANI:
Drago Pavlič, l.r.
Gabrijel Zajc, l.r.
Zdravko Bratun, l.r.

Volitve, referendumII.
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Poročilo o izidu glasovanja na volitvah 
članov svetov KS Občine Moravče, 2010

OBČINSKA VOLILNA KOMISIJA

POROČILO
O IZIDU GLASOVANJA NA VOLITVAH

ČLANOV SVETOV KRAJEVNIH SKUPNOSTI V 
OBČINI MORAVČE,
10. OKTOBRA 2010

Na podlagi prejetih zapisnikov volilnih odborov z volišč 
za volitve članov krajevnih skupnosti v Občini Moravče, ki 
so bile dne 10. oktobra 2010 in na podlagi zapisnika o delu 
Občinske volilne komisije pri ugotavljanju izida glasovanja 
za izvolitev članov svetov krajevnih skupnosti v Občini 
Moravče, je Občinska volilna komisija Občine Moravče na 
seji dne 13. oktobra 2010 ugotovila:

1. Glasovanja za  izvolitev članov svetov krajevnih skupnosti 
v Občini Moravče, ki je bilo 10. oktobra 2010 se je od skupaj 
3878 volivcev udeležilo 2627 volivcev, od tega 2561 na 
voliščih, 64 na voliščih za predčasno glasovanje, 2 volivca sta 
glasovala po pošti.

2. Oddanih je bilo 2.627 glasovnic.

3. Veljavnih je bilo 2469 glasovnic, neveljavnih glasovnic je 
bilo 158.

4. Na volitvah 10. oktobra 2010 so posamezni kandidati v 
krajevnih skupnostih prejeli naslednje število glasov:

KRAJEVNA SKUPNOST MORAVČE
I. VOLILNA ENOTA
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 LEON LAVRIČ 180
2 MILAN KUNAVAR 191
3 LJUDMILA LAJOVIC 140
4 ANTON JERMAN 288

II. VOLILNA ENOTA
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 MIHA GROBOLJŠEK 85
2 ANTON OREHEK 117
3 FRANCI PETERKA 152
4 VIDA VESEL 90

III. VOLILNA ENOTA
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 FRANČIŠEK LOGAJ 104
2 ANTON TRDIN 67

IV. VOLILNA ENOTA
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 JANEZ POVIRK 46
2 ANDREJA VAVPETIČ 59
3 FLORJAN KUNAVAR 66

V. VOLILNA ENOTA
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 BRANKO NOVAK 100
2 SARA NOVAK 95
3 MILAN MIHELČIČ 88
4 STANISLAVA KOKALJ 83
5 KARMEN ARNUŠ 104

KRAJEVNA SKUPNOST PEČE
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 ŽANI URANKAR 163
2 JANEZ SKOK 145
3 FRANC LAJEVEC 101
4 PETER PETERKA 118
5 GREGOR BRATE 139
6 HEDVIKA AVBELJ 154
7 DRAGICA IMPERL 89
8 VOJKO JESENŠEK 158

KRAJEVNA SKUPNOST VRHPOLJE
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 PAVLA PIRNAT 177
2 PETER PIRNAT 179
3 ANGELCA LENČEK 156
4 JANEZ BURJA 217
5 ANTON BURJA 183
6 PAVLA LEBAR 190
7 PRIMOŽ PETERKA 195
8 JELKA LEBAR LAVRIČ 171
9 JOŽEF KVEDER 130

KRAJEVNA SKUPNOST VELIKA VAS
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 STANISLAV MERELA 42
2 ALEŠ LAVRIČ 70
3 MARJAN KOKALJ 42
4 JOŽEFA RIBIČ 44
5 IVICA ZORKO ZUPANČIČ 31

KRAJEVNA SKUPNOST DEŠEN
Zap.št. Kandidat Št. glasov
1 BRANKO USTAR 38
2 BLAŽ GRABELJŠEK 36
3 EVA BABNIK 37
4 MIHAEL TRDIN 42
5 SONJA JANČAR 37

Občinska volilna komisija ugotavlja, da so bili v SVET 
KRAJEVNE SKUPNOSTI MORAVČE izvoljeni 
naslednji kandidati: 
V I. VOLILNI ENOTI:

ANTON JERMAN, roj. 10.12.1945, Zalog pri Moravčah 1. 
30, Moravče
MILAN KUNAVAR, roj. 17.11.1979, Zalog pri 2. 
Moravčah 13, Moravče
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LEON LAVRIČ, roj. 13.10.1964, Vegova ulica 12, 3. 
Moravče

V II. VOLILNI ENOTI:
FRANCI PETERKA, roj. 26.04.1963, Drtija 65, 1. 
Moravče
ANTON OREHEK, roj. 21.12.1973, Češnjice pri 2. 
Moravčah 10, Moravče

V III. VOLILNI ENOTI:
FRANČIŠEK LOGAJ, roj. 30.10.1964, Limbarska gora 1. 
26, Moravče

V IV. VOLILNI ENOTI:
FLORJAN KUNAVAR, roj. 14.05.1969, Serjuče 1, 1. 
Moravče

V V. VOLILNI ENOTI:
KARMEN ARNUŠ, roj. 18.02.1991, Krašce 10, 1. 
Moravče
BRANKO NOVAK, roj. 28.05.1950, Krašce 21, 2. 
Moravče

Občinska volilna komisija ugotavlja, da so bili v SVET 
KRAJEVNE SKUPNOSTI PEČE izvoljeni naslednji 
kandidati:

ŽANI URANKAR, roj. 03.06.1980, Križate 4, Moravče1. 
VOJKO JESENŠEK, roj. 30.07.1961, Peče 14, 2. 
Moravče
HEDVIKA AVBELJ, roj. 25.09.1962, Zg. Koseze 2 a, 3. 
Moravče
JANEZ SKOK, roj. 28.11.1974, Zg. Koseze 13, 4. 
Moravče
GREGOR BRATE, roj. 01.12.1988, Zg. Koseze 4a, 5. 
Moravče
PETER PETERKA, roj. 21.01.1967, Zg. Koseze 21, 6. 
Moravče
 FRANC LAJEVEC, roj. 14.07.1961, Gora pri Pečah 30, 7. 
Moravče

Občinska volilna komisija ugotavlja, da so bili v SVET 
KRAJEVNE SKUPNOSTI VRHPOLJE izvoljeni 
naslednji kandidati:

JANEZ BURJA, roj. 28.11.1966, Goričica pri Moravčah 1. 
8, Moravče
PRIMOŽ PETERKA, roj. 01.06.1983, Stegne 10, 2. 
Moravče
PAVLA LEBAR, roj. 29.06.1957, Selo pri Moravčah 18, 3. 
Moravče
ANTON BURJA, roj. 29.05.1957, Stegne 3 a, Moravče4. 
PETER PIRNAT, roj. 20.06.1968, Zgornji Tuštanj 1, 5. 
Moravče
PAVLA PIRNAT, roj. 06.06.1971, Zgornji Tuštanj 1, 6. 
Moravče
JELKA LEBAR LAVRIČ, roj. 27.01.1980, Vrhpolje pri 7. 
Moravčah 39, Moravče

Občinska volilna komisija ugotavlja, da so bili v SVET 
KRAJEVNE SKUPNOSTI VELIKA VAS izvoljeni 
naslednji kandidati:

ALEŠ LAVRIČ, roj. 25.08.1970, Zalog pri Kresnicah 5, 1. 
Kresnice
JOŽEFA RIBIČ, roj. 26.02.1965, Zalog pri Kresnicah 2. 

8, Kresnice
STANISLAV MERELA, roj. 17.10.1950, Velika vas 2, 3. 
Dol pri Ljubljani
MARJAN KOKALJ, roj. 29.10.1959, Hrib nad Ribčami 4. 
8, Kresnice
IVICA ZORKO ZUPANČIČ, 26.01.1959, Katarija 17, 5. 
Moravče

Občinska volilna komisija ugotavlja, da so bili v SVET 
KRAJEVNE SKUPNOSTI DEŠEN izvoljeni naslednji 
kandidati:

MIHAEL TRDIN, roj. 29.09.1966, Dešen 3, Kresnice1. 
BRANKO USTAR, roj. 16.02.1969, Dešen 13, 2. 
Kresnice
EVA BABNIK, roj. 04.07.1986, Dešen 2 b, Kresnice3. 
SONJA JANČAR, roj. 20.04.1960, Dešen 2 a, Kresnice4. 
BLAŽ GRABELJŠEK, roj. 04.11.1985, Dešen 9, 5. 
Kresnice

Številka:040-0038/2010-1
Datum: 13.10.2010

TAJNIK:
Barbara Baša, l.r.

NAMESTNIK PREDSEDNIKA:
Karla Barlič, univ.dipl.prav., l.r.

 
NAMESTNIK TAJNIKA:
Alenka Prelovšek, l.r.

ČLANI:
Drago Pavlič, l.r.
Gabrijel Zajc, l.r.
Zdravko Bratun, l.r.

Priloga
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VOLIŠČE 4.10.29 - KULTURNI DOM MORAVČE
 Vegova 9, Moravče

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Moravče: Čebulovna ulica, Detelova cesta, Malova ulica, 
Marokova ulica, Partizanska cesta, Šlandrova cesta, To-
manova pot, Trg svobode in Vegova ulica.
Podstran, Rudnik pri Moravčah, Straža pri Moravčah in 
Zalog pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.30 - GOSTILNA NAD LOGOM 
MORAVČE
 Cesta heroja Vasje 13, Moravče

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Češnjice pri Moravčah, Drtija, 
Moravče: Cesta heroja Vasje, Cesta na Grmače in Ma-
sljeva cesta.
Spodnja Dobrava in Zgornja Dobrava.

VOLIŠČE 4.10.31 - PRI URANKARJU
 Gabrje pod Limbarsko goro 6, 

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Gabrje pod Limbarsko goro, Hrastnik, Limbarska gora, 
Mošenik, Ples ves, razen št. 8 in 9 in Selce pri Morav-
čah.

VOLIŠČE 4.10.32 - PRI FRANCU MAJDIČU 
 Negastrn 8, 

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Negastrn, Pogled, Serjuče, Soteska pri Moravčah in Vinje 
pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.33 - ZADRUŽNI DOM KRAŠCE 
 Krašce 2, 

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Dole pri Krašcah, Dvorje, Gorica, Imenje, Krašce, Pri-
krnica in Sv. Andrej.
VOLIŠČE 4.10.34 - GASILSKI DOM PEČE 
 Peče 50, 

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Križate, Peče, Gora pri Pečah, Ples št.: 8 in 9, Podgorica 
pri Pečah, Pretrž in Zgornje Koseze

VOLIŠČE 4.10.35 – DOM KRAJANOV HRIB
 Hrib nad Ribčami 7, 

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Dešen, Hrib nad Ribčami, Katarija, Spodnji Prekar, 
Velika vas, Zalog pri Kresnicah in Zgornji Prekar.

VOLIŠČE 4.10.36 - KRAJEVNA SKUPNOST
VRHPOLJE PRI MORAVČAH
 Vrhpolje pri Moravčah 14 

Volišče obsega sledeča naselja oz. dele naselja:
Dole pod Sv. Trojico, Goričica pri Moravčah, Selo pri 
Moravčah, Spodnja Javoršica, Spodnji Tuštanj, Stegne, 
Vrhpolje pri Moravčah, Zgornja Javoršica in Zgornji 
Tuštanj.

VOLIŠČE 4.10. 901 – DOMŽALSKI DOM 
 Ljubljanska cesta 58, Domžale

Predčasno glasovanje.

VOLIŠČE 4.10. 950 – DOMŽALSKI DOM 
 Ljubljanska cesta 58,  Domžale

Volišče za invalide. 

VOLIŠČE 4.10.970 – DOMŽALSKI DOM 
 Ljubljanska cesta 58, Domžale

Volišče za volivce, ki nimajo stalnega prebivališča na 
območju okraja.

REPUBLIKA SLOVENIJA
OKRAJNA VOLILNA KOMISIJA
10. VOLILNEGA OKRAJA
4. VOLILNE ENOTE  

Številka: 042-7/2010 
Datum: 9. 11. 2010 

PREDSEDNIK OKRAJNE VOLILNE KOMISIJE 
Peter Golob, univ. dipl. prav.

IZVLEČEK SKLEPA OKRAJNE VOLILNE KOMISIJE 10. VOLILNEGA 
OKRAJA 4. VOLILNE ENOTE O DOLOČITVI VOLIŠČ IN OBMOČJA 

VOLIŠČ ZA IZVEDBO ZAKONODAJNEGA REFERENDUMA O 
ZAKONU O RADIOTELEVIZIJI SLOVENIJA, 

V 10. VOLILNEM OKRAJU 4. VOLILNE ENOTE, 
KI BO V NEDELJO 12. DECEMBRA 2010.

Priloga

november 2010 V.



Priloga

 
 
 
 

 

UPRAVNA ENOTA DOMŽALE 

www.upravneenote.gov.si/domzale/, e: ue.domzale@gov.si 
Ljubljanska cesta 69, 1230 Domžale 
t: 01 722 01 00, f: 01 724 21 04 

REPUBLIKA SLOVENIJA 

 
POTEK VEČJEGA ŠTEVILA OSEBNIH IZKAZNIC TER PRAVOČASNA PRIDOBITEV 

NOVE OSEBNE IZKAZNICE 
 
20.10.2010 je minilo 10 let, od kar je po Zakonu o osebni izkaznici, iz leta 1997, prenehala veljavnost 
vsem starim osebnim izkaznicam, izdanim po osamosvojitvi Republike Slovenije. Iz navedenega 
razloga je bilo v zadnjih mesecih leta 2000 izdano večje število osebnih izkaznic z veljavnostjo 10 let.  
 
Obdobje veljavnosti teh dokumentov se ponovno izteka. Tako bo v letošnjem novembru potekla 
veljavnost 50.205 osebnim izkaznicam, v mesecu decembru pa 84.131 osebnim izkaznicam. Iz 
evidence Ministrstva za notranje zadeve prav tako izhaja, da je v letošnjem letu 41.875 državljanom že 
potekla veljavnost osebne izkaznice, pa nove še niso pridobili.   
 
Proizvajalec osebnih izkaznice, mora skladno s pogodbo, osebno izkaznico izdelati v roku 4 delovnih 
dni od prejema naročila, v primeru prejema več kot 2.000 vlog dnevno, pa se lahko rok za izdelavo 
podaljša.   
 
Ker pričakujemo povečano število vlog in s tem podaljšanje roka za izdelavo osebnih izkaznic, vse 
državljane pozivamo, da preverijo veljavnost svojih osebnih izkaznic ter vlogo za izdajo nove osebne 
izkaznice vložijo pravočasno.   
 
Dodatne informacije:  
 
Osebna izkaznica ni obvezen dokument za mladoletne državljane, mora pa jo imeti vsak polnoleten 
državljan s stalnim prebivališčem v Republiki Sloveniji, če nima druge veljavne javne listine, 
opremljene s fotografijo, ki jo je izdal državni organ (torej če nima veljavnega potnega lista, 
vozniškega dovoljenja, obmejne prepustnice, orožnega lista ipd.).  
 
Vloga za izdajo osebne izkaznice se lahko vloži le osebno, na kateri koli upravni enoti, ne glede na 
kraj stalnega prebivališča. Vlogo za izdajo osebne izkaznice mladoletne osebe, vloži zakoniti 
zastopnik. Otrok po dopolnjenem 8 letu starosti, mora biti ob vlogi navzoč. Vlogi je potrebno 
predložiti fotografijo ali potrdilo z referenčno številko iz sistema E-fotograf (slika v digitalni obliki) 
ter staro osebno izkaznico, ki jo uradna oseba uniči. 
 
Cena, ki vsebuje plačilo obrazca s personalizacijo in upravno takso, znaša:  

- 16,70 EUR za osebno izkaznico z veljavnostjo 10 let (za polnoletne državljane);  
- 13,16 EUR za osebno izkaznico z veljavnostjo 5 let (za državljane od 3 do 18 leta starosti); 
- 13,16 EUR za osebno izkaznico z veljavnostjo 3 let (za državljane do 3 leta starosti). 

 
Osebna izkaznica je dokument za izkazovanje istovetnosti ter državljanstva, z veljavno osebno 
izkaznico pa lahko slovenski državljani tudi potujejo in sicer v Avstrijo, Andoro, Belgijo, Bolgarijo, 
Bosno in Hercegovino, Ciper, Češko, Črno Goro, Dansko, Estonijo, Finsko, Francijo, Grčijo, Hrvaško, 
Irsko, Italijo, Islandijo, Latvijo, Litvo, Luksemburg, Madžarsko, Malto, Makedonijo, Nemčijo, 
Nizozemsko, Norveško, Poljsko, Portugalsko, Romunijo, Slovaško, Srbijo, Španijo, Švedsko, Švico in 
Veliko Britanijo.  
 
Uradne ure Upravne enote Domžale so: 
ponedeljek in torek  od 8.00 do 15.00 ure, 
sreda od 8.00 do 12.00 in od 13.00 do 18.00 ure, 
petek od 8.00 do 13.00 ure. 

Upravna enota Domžale 

Volitve, referendumVI.



Društva

Krajevna organizacija Rdečega križa Peče ( KO RK Peče) 
je letos še bolj aktivna kot pretekla leta. Letošnjo jesen so 
aktivistke te dobrodelne organizacije pripravile kar dva 
odmevna dogodka.
V soboto, 25. septembra 2010 smo se s strahom ozirali v 
oblačno nebo, iz katerega je spet lilo kot iz škafa. A to ni 
moglo pokvariti dobrega razpoloženja na enodnevnem iz-
letu. KO RK Peče je na izlet povabila vse starejše, bolne in 
invalide ter krvodajalce iz Krajevne skupnosti Peče. Odziv 
je bil neverjeten, saj je bilo vseh udeležencev, skupaj z akti-
vistkami Rdečega križa, za cel avtobus. Ta pisana druščina 
se je odpeljala v Savinjsko dolino, kjer so si ogledali kra-
jevne znamenitosti. Vsega, kar je bilo sicer na programu, 
zaradi slabega vremena niso videli. A to ni moglo pokvariti 
dobrega razpoloženja. Čas je bil tudi za malico, kavico 
in dobro kosilo na turistični kmetiji. Vsak udeleženec je 
prispeval simbolično vsoto. Vzdušje je bilo odlično, lepih 
vtisov in spominov veliko… In želja, da bi takšen izlet še 
kdaj ponovili!
Že čez en mesec, 24. oktobra 2010, pa je KO RK Peče 
pripravila tradicionalno srečanje starejših ter bolnih in 
invalidnih krajanov. Uradni del srečanja se je pričel ob 
pol desetih dopoldan, že uro pred tem pa je bila sv. maša, 
katero je vodil domači župnik Franc Povirk, ki je poudaril 
pomembnost dobrodelnih organizacij in tovrstnih srečanj. 
Druženje se je nadaljevalo v dvorani gasilskega doma. Naj-
mlajša odbornica KORK Peče je vse pozdravila, sledil pa 
je skeč članov Dramske skupine KŠD Peče. Igralci so tudi 
tokrat navdušili in nasmejali polno dvorano. Po gromkem 
aplavzu je zapel še Peški oktet.
Po zabavnem delu je sledil še pozdrav župana Martina 
Rebolja, ki je opisal stanje v Občini Moravče in načrte za 
prihodnje obdobje. Hkrati pa je pozdravil tovrstna srečanja 

Vesela in pisana jesen v Pečah

različnih generacij.
Starejši, bolni in invalidi (bilo jih je 40) so potem ostali na 
pogostitvi, saj so se aktivistke zelo potrudile; spekle so pecivo, 
pripravile topel obrok in pijačo ter kavo. Ob odhodu je vsak 
dobil še nageljček. Lepo in prisrčno! Veselje vseh povabljenih 
je bilo veliko in hvaležnost za to pozornost iskrena.
Na koncu lahko ugotovimo, da v našem koščku Občine Mo-
ravče gmotno stanje starejših in bolnih ter invalidnih oseb 
ni najboljše, a so tu ljudje skromni. Zadovoljni so s tistim, 
kar imajo, saj posebnega obilja tu ni bilo nikoli. Nekako se 
znajdejo v težkih situacijah, sosedska pomoč je še vedno živa. 
Veseli pa so vsake pozornosti, vsakega obiska. Zato jim lahko 
narediš največ veselja, če jim pripraviš kakšen družaben do-
godek. Ta dva, ki sta se jih razveselila letos, sta jim v zoprno 
in deževno jesen prinesla veliko svetlobe in sonca.
Aktivistke KO RK Peče pa seveda z veseljem in pridno delajo 
naprej. Vesele so tudi, da jim ni težko pridobiti za sodelo-
vanje mnogih zunanjih sodelavcev. In tako je najbolj prav! 
Danes lahko pomagamo starejšim, bolnim, invalidom ali 
tistim s socialnega dna… Mogoče že jutri ne bomo mogli, 
ker bomo tudi mi med njimi.

J.L., Foto: B. Barlič, T. Gabršek

Predavanje o zdravi prehrani v 
našem vsakdanu

V okviru letnega programa Društva upokojencev je bilo 11. no-
vembra  v avli Kulturnega doma predavanje o zdravi prehrani 
v našem vsakdanu. Predavala je prof. zdravstvene vzgoje ga. 
Andreja Heine. res, da je osveščenost med ljudmi glede te teme 
precej razširjena,  a je strokovnjaka le dobro slišati. Obiskovalci 
so profesorici  postavljali zanimiva vprašanja in videti je bilo, 
da jim je predavanje všeč. rečeno je bilo, da bodo z veseljem  
prišli tudi naslednjič s prijatelji. Če bo ostal v spominu le delček 
izrečenih nasvetov, kar bo gotovo prispevalo k boljšemu zdravju 
ter dobremu počutju, je namen predavanja dosežen. Društvo bo 
profesorico še povabilo.

Zagorjani so občudovali 
Moravško dolino

Med društvoma upokojencev Zagorje in Mo-
ravče obstaja dolgoletno prijateljstvo. Člani 
odbora obeh društev  se izmenično obiskujejo. 
letos so bili za organizacijo srečanja na vrsti 
Moravčani.  
Zagorjane so  sprejeli v društvenih prostorih, 
kjer je potekal uradni del, sprejem in pozdravni 
govori. nato so se skupaj odpravili peš  do ribni-
kov, iz Zaloga pa naprej z avtobusom v Spodnjo 
javoršico. Tam so si pri družini nemec ogledali 
kozolec s starim kmečkim orodjem. Gospodinja 
Fani in sosedova Štefka sta goste pogostili z 
odlično  domačo kmečko malico. Tako so se še 
lažje odločili za pohod do vrha Zg. javoršice in 
tudi peš nazaj. ravno tisti dan je bilo vreme zelo 
lepo, tako da se je videlo daleč naokoli. Zagorjani 
niso mogli prehvaliti razgleda in lepote. Tudi za 
klepet je bilo dovolj časa in priložnosti. 
Tako so v Društvu upokojencev naredili nekaj za 
promocijo naše občine.

Vr
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Člani Turističnega društva Moravče smo se v soboto, 
16.10.2010, odpravili na strokovno ekskurzijo v Belo krajino, 
ki je svoje ime dobila po njihovi belokranjski narodni noši. 
Že jutranje zbiranje in prijeten klepet je napovedoval spro-
ščen in prijeten dan. 
Dokončno smo se prebudili v Žužemberku, kjer smo si 
privoščili jutranjo kavo. Ker so imeli pred žužemberškim 
gradom postavljene stojnice učenci tamkajšnje OŠ in so 
zbirali denar za šolski učbeniški sklad, smo s prispevkom 
podprli njihova prizadevanja, v zameno pa dobili hlebec 
domačega kruha. 
Pred Metliko smo naredili še en postanek, da smo si ogle-
dali panoramo in si postregli s sendviči, ki so jih pripravile 
naše pridne članice turističnega društva. 
V Metliki smo si najpej ogledali Belokranjski muzej, ki 
domuje v metliškem gradu.  
Po ogledu muzeja smo se odpeljali v kraj rosalnice pri 
Metliki, kjer se nahaja romarski kompleks, znamenita božja 
pot Tri fare. Tu stojijo vzporedno tri gotske cerkve druga 
poleg druge. Posebnost srednje cerkve je v tem, da ima 

Ekskurzija turističnega društva Moravče v Beli krajini

edina zvonik, severna cerkev je polna zanimivih fresk, južna 
cerkev pa je znana po tem, da ima zakramentalno hišico 
vzidano v severno steno.
Po dobrem kosilu smo si vzeli čas za klepet, pripovedovanje 
šal, petje, tudi  zaplesali smo ob igranju harmonike. 
A čas nas je vseeno priganjal, saj se je ob 15.30 začela 
prireditev na grajskem dvorišču v sklopu Vesela jesen v Beli 
krajini z naslovom Mlada portugalka. Mlada portugalka je 
vrsta vina, ki sodi med rdeče vinske sorte. 
S prijetnimi vtisi in zadovoljni smo ob 19. uri zapustili 
Metliko in se ob prepevanju in igranju harmonike vrnili v 
Moravče. 
Ta ekskurzija je bila pravo doživetje za vsakega izmed 
nas. nekaj novega smo si ogledali, se udeležili kulturne 
prireditve, se družili z domačini in znanimi Slovenci ter se 
poveselili med seboj.
Irski pregovor pravi: ljudje žive v zavetju drug drugega in 
tudi to je pomembno, da ekskurzija uspe. naša je v vseh 
pogledih uspela.

Mira Smrkolj

Društvo krajanov Sp. in Zg. Tuštanj
Poleg organizacije prvomajskega srečanja, ki privablja obi-
skovalce iz vse Slovenije, je prav da širša javnost izve, kako 
je Društvo krajanov Tuštanj delavno skozi vse leto. Verjetno 
sta ta dva kraja edina, kjer se srečajo prav ob vsaki okrogli 
obletnici rojstva krajanov od 50 let naprej. Ravno pogosta 
druženja jih najbrž motivirajo za druge akcije, kjer morajo 
krepko prijeti za delo. 
Mogoče je motivacija za izredno uspešno delo tudi vsako-
letni izlet. Letos so obiskali občino Sveta Ana v Slovenskih 
goricah, ogledali so si manjšo oljarno, zeliščarstvo, staro 
domačijo in vinsko klet. Vsebinsko zanimiv izlet so nadgra-
dili s pokušinami.

Dogodek v Tuštanju, ki je potreboval precej društvene aktiv-
nosti, je bil veteranski nogometni turnir v septembru. Poleg 
domačih nogometnih navdušencev, je igralo več okoliških 
ekip. Gotovo je bila največja zanimivost turnirja igra doma-
čink z žensko ekipo Sokliča. Tudi letošnji drugi nogometni 
veteranski turnir je Tuštanjčanom odlično uspel. Vreme je 
bilo sončno, tako da so obiskovalci v Tuštanju preživeli lep 
in prijeten dan.

Za dušo in telo so poskrbeli zopet na prvo oktobrsko soboto 
na pohodu do Miklavža in nazaj po Tuštanjski poti. Če so 
pohodniki zgubili nekaj kalorij po poti, so jih hitro pridobili 
nazaj na vrhu pri Mežnarjevih. Tu so se jim pridružili še 
starejši krajani. Končni cilj, preživeti dan v družbi, pretegniti 
noge in se lepo imeti, je bil prav gotovo dosežen.

Naj za konec še napišemo, da tudi v Tuštanju največji delež 
aktivnosti, kakor najbrž v vseh društvih, pade na peščico naj-
bolj zagnanih. Sami pravijo in tudi vidi se, da se splača, ker z 
zagnanostjo za delo pritegnejo za seboj celo množico krajanov 
in tudi okoličanov. Skupaj pošteno poprimejo in verjamemo, 
da se že lahko veselimo prvega maja 2011 v Tuštanju.

VR
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Društvo upokojencev in 
pohodniška sekcija

Znano je, da Društvo upokojencev vsak prvi četrtek v mese-
cu pripravi pohod. Za nekatere je to pohodniški podvig, za 
druge običajna praksa, za tretje spoznavanje novih krajev, 
za vse pa prijetno druženje. 4. novembra so pohodniki 
osvojili Vrh nad Mlinšami. Dolg pohod je bil 7. oktobra, iz 
javoršice na Boven, Veliko vas, Miklavž in nazaj. Pravijo, 
da bi se dalo pritegniti več pohodnikov, če bi ti vedeli, da 
je na vsakem pohodu tudi posebna točka, vrhunec poho-
da, ta pa je vedno začinjen s priboljški. Prav ta pohod je 
imel kar dve taki toči, poleg znane točke pri Mežnarju, so 
bili pohodniki povabljeni v Veliko vas k Stanetu Mereli na 
domačo malico. 
Društvo upokojencev vabi na zadnji letošnji pohod v če-
trtek, 2. decembra, ob 8.30 iz Moravč. Zaradi morebitne 

Revija odraslih cerkvenih 
pevskih zborov

na  reviji odraslih cerkvenih pevskih zborov domžalske 
dekanije  so se poleg zborov iz Domžal, Vira, radomelj, 
Mengša, Trzina , Šentvida pri lukovici in domačega Ihana 
v cerkvi sv. jurija v Ihanu predstavili in zapeli tudi trije zbori 
iz župnije sv. Martina iz Moravč. 
Mešani pevski zbor in Moški pevski zbor župnije sv. Marti-
na sta prepevala pod vodstvom zborovodje Alojzija Štefana 
in spremljavi organista Dominik Štefana.

Prijetno so presenetila zlasti dekleta dekliškega zbora Proteja 
z zborovodkinjo Elizabeto Pirnat, za orglami pa je bil Tomaž 
Pirnat. Zapele so Tima Hughesa, v prevodu nade Žgur, luč in 
Mateja ramovša Sprejmi ta dar, Gospod. Prijetno popoldne 
smo zaključili s skupnimi pesmimi in pogostitvijo v novih žu-
pnijskih prostorih župnije Ihan. Ob tem pa ne smemo mimo 
besed sv. Avguština, ki pravi »bis orat, qui bene cantat« - kdor 
dobro poje, dvakrat moli in ob tem ne pozabimo, da je peti 
treba predvsem s srcem (cerkveni očetje), kar bi sicer lahko 
pomenilo tudi »ne preglasno«. V osnovi se namreč poje 
z glasilkami – seveda čim lepše in z izborom skladb, ki so 
primerne znanju in sposobnostim zbora. nekateri  zbori so 
pokazali, da premorejo vse naštete vrline. 

DjD

10. memorial Staša Lebarja
V soboto, 9. novembra je bilo na avtobusni postaji v Mo-
ravčah že jubilejno 10. gasilsko tekmovanje v počastitev 
preminulega gasilskega tovariša Staša Lebarja. Kot aktiven 
član Prostovoljnega gasilskega društva Moravče se je več 
kot štiri desetletja prostovoljno razdajal v dobrobit društva. 
S činom gasilski častnik I. stopnje je opravljal delo opera-
tivnega gasilca, namestnika poveljnika, mentorja društva 
Mladi gasilec in mentorja ženske desetine. Za svoje delo je 
prejel več odlikovanj, med drugim tudi občinsko priznanje 
II. stopnje, republiško priznanje II. stopnje in priznanje za 
30 let dela. Svojo življenjsko pot je zaključil 29. septembra 
1996, le nekaj trenutkov po gasilskem tekmovanju, na ka-
terem je doživel usodni zastoj srca.
Zaradi Lebrajevih zaslug in požrtvovalnosti smo se v Pro-
stovoljnem gasilskem društvu v Moravčah odločili, da vsako 
leto priredimo memorial v njegovo čast. In tako se trudimo 
že od leta 2000. Z leti so tekmovanja pridobila tudi medkra-
jevno prepoznavnosti, letos je sodelovalo kar 10 ekip, ki ne 
sodijo v okrilje Gasilske zveze Moravče. Skupaj je tekmo-
valo 22 ekip, 14 moških in 8 ženskih. Tekmovanje se sestoji 
iz sestavljanja tlačnega voda, izvedbe dveh napadov in z 
zadetkom gasilskega petelina z vodnim curkom. Vse ekipe 
so se odlično odrezale, kar lahko v veliki meri pripišemo iz-
kušnjam, trdemu delu, aktivnim vajam, deloma pa tudi sreči. 
Prva tri mesta med moškimi ekipami so zasedli člani enot 
PGD Begunje, PGD Vače II in PGD Gatina, med ženskimi 
ekipami pa članice enot PGD Dob, PGD Begunje II in PGD 
Studenec. Svoj delež k odličnemu vzdušju so prispevali tudi 
številni gledalci, ki so glasno navijali za vse ekipe.

slabe, zimske poti, bodo pohodniki hodili bolj po ravnem, 
na Prikrnico, do Gradiškega jezera, do Šajca in čez Mohor 
do Moravč. Brez skrbi tudi točka priboljškov se bo našla. 
le pridite na pohod!

NA POMOČ! 
Marko Prašnikar
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Prejeli smo eko zastavo

Podružnična šola Vrhpolje je 6. oktobra na Gradu Brdo 
prejela težko pričakovano eko zastavo. Pravzaprav je ni kar 
tako prejela, ampak si jo je bolj prislužila. Za »osvojitev« 
zelene zastave je namreč potrebno narediti 7 velikih kora-
kov, med katere sodijo ekološko osveščanje, varčevanje z 
energijo, spoštljiv odnos do našega planeta, poročanje o 
doseženih ciljih na področju varovanja narave ter čisto na 
koncu še podpis eko listine.
To, da smo prejeli eko zastavo, pa seveda ne pomeni, da smo 
»svoje naredili«. ne, ne, v letošnjem šolskem letu smo še 
bolj eko pridni kot doslej. Trudimo se pri varčevanju z vodo 
in energijo, izvajamo aktivni odmor na igrišču, ločujemo od-
padke. Pridno zbiramo plastične zamaške, baterije, kartuše 
in papir. Predvsem slednje nam gre letos še posebno dobro 
od rok, saj si z izkupičkom od zbranega papirja vsako leto 
privoščimo zaključni športni dan – plavanje v Atlantisu. 
Ponosni smo, da smo takšni »eko frajerji«, še bolj pa smo 
veseli, da to vedo tudi vsi, ki nad vhodom v našo šolo za-
gledajo zeleno eko zastavo.

Andreja Ivančič

Leseni rogisti na 3571 metrih
V začetku oktobra je bil v okviru mednarodnega festivala 
Interfolk Jungfrau v Švici organiziran koncert evropskih 
lovskih rogistov, in sicer na ledeniku Jungfrau, na 3571 m 
nadmorske višine.

Okoli 300 lovskih rogistov iz večine evropskih držav naj bi 
s koncertom na tej višini doseglo višinski in številčni rekord 
za vpis v Guinnessovo knjigo rekordov.
Po dolgotrajni vožnji s kombijem in nato z zobato železnico, 
kar je bilo pravo doživetje, je Lesene rogiste v Švici priča-
kalo za ta čas izjemno, prekrasno sončno vreme z ugodnimi 
temperaturami okrog 15 stopinj. 
Leseni rogisti se od lovskih precej razlikujejo, a jim je kljub 
temu pripadla čast, da so koncert začeli s samostojnim 
nastopom. Zaigrali so Moj očka ima konjička dva, skupaj z 
ostalimi pa so zaigrali skladbe, ki so bile obvezen repertoar 
vseh sodelujočih rogistov. Zaradi redkega zrak je igranje na 
tej višini večini udeležencev povzročalo težave.
Leseni rogisti so bili deležni neprestane pozornosti in ob-
čudovanja, saj takih inštrumentov ni drugod na svetu, pa 
tudi skladbe, ki jih igrajo, se razlikujejo od skladb drugih 
rogistov.
Kakšno zanimanje so v Švici vzbudili, priča tudi dejstvo, da 
je prišla 15. oktobra v Moravče avstrijska lokalna televizija, 
ki je posnela prispevek o skupini Leseni rogisti. Snemanje, 
intervju in videospot so posneli v bližini cerkve Žalostne 
Matere Božje v Hribcah.

Božena Groboljšek, foto: Janez Groboljšek

Družba jUB je v začetku novembra obiskala mlade ustvar-
jalce osnovne šole jurija Vege iz Moravč, ki so s svojimi 
kreativnimi risbicami prejeli nagrado za najboljšo skupin-
sko risbico v okviru natečaja »Ko bom velik, bom« v orga-
nizaciji podjetja netvizija. Otroci so pod vodstvom likovne 
pedagoginje Inge Ivartnik izdelali zanimive domišljijske in 
duhovite risbice, na katerih so pokazali, kateri poklici so 
tisti, ki jih najbolj privlačijo in kaj si v resnici želijo postati, ko 
odrastejo. Za svoj trud jih je jUB nagradil z barvami za les 
in kovino za zunanja igrala, razdelili pa so jim tudi atraktivne 
nalepke in okrasne bordure za učilnico in hodnike.
na natečaju je sodelovalo  20 osnovnih šol, 4 vrtci in Pedi-
atrični oddelek Splošne bolnišnice Trbovlje. Umetnine so 

ustvarjali malčki in otroci prvih treh razredov. Tekmovanja 
so potekala v treh različnih kategorijah. Podjetje jUB je 
nagradilo ustvarjalce najboljših skupinskih risbic, farma-
cevtsko podjetje Krka posamezne umetnine, Zavarovalnica 
Tilia pa šolo z največ izdelki. Mladi ustvarjalci so svoje 
mojstrovine ustvarjali v raznolikih tehnikah, največkrat 
seveda s slikanjem z barvami, netvizija pa je vseh 552 
prispelih risb predstavila tudi obiskovalcem Arboretuma v 
okviru njihove odmevne humanitarno družabne prireditve 
Čarobni dan. 19. decembra bodo na Snežnem stadionu v 
Mariboru na četrtem letošnjem Čarobnem dnevu objavili 
razpis novega natečaja »Sonček je«, v katerega bo priho-
dnje leto pritegnili še več mladih ustvarjalcev. 

Moravški šolarji so si prislužili barve
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Težko rečemo, da je prva ponovitev dejavnosti že tradi-
cionalna. Vendar zaradi vprašanj nadebudne mladeži: ‘A 
bo tud’ letos tako?’, lahko sklepamo, da so se počitniške 
delavnice  prijele in se bodo, upajmo, s podporo občinske 
in širše skupnosti v prihodnosti tudi nadaljevale in širile.
letos nam je občina omogočila, da smo ustvarjali v večjem 
in prijaznejšem prostoru avle kulturnega doma. V okviru 
KID limbar so podprli dejavnost tudi donatorji. ki se jim 
na tem mestu zahvaljujemo 
V treh dneh se je delavnic udeležilo 45 otrok, nekateri so 
prihajali vse tri dni. Da je program tekel nemoteno in v 
zadovoljstvo vseh udeležencev, se moramo  zahvaliti zlasti 
Evi, Mariji, Sari, nastji, Anji in Martinu. Seveda so si tudi 
otroci pomagali med seboj, prav z veseljem so se postavili 
v vlogo učitelja-mentorja.
Zaključili smo z zgodbico o gosenici, ki se hrani tako dolgo, 
dokler se ne zabubi. Iz bube se po popolni preobrazbi pre-
levi v čudovitega metulja. Tako tudi otrok, ki srka besede, 
dejanja in dogajanja iz vsega, kar ga obdaja, to predela in 

Počitniške ustvarjalne delavnice

vgradi v svojo osebnost. 
Otroci so se prisrčno zahvalili animatorjem in obljubili, da 
bodo svoje izdelke razstavili na Martinovem sejmu.
Pridite in se prepričajte.

Irena Malovrh

Vsako leto znova nas obišče, vsako leto ista, a vendar ne-
koliko drugačna. K nam prihaja z različnimi obrazi, včasih 
hladna, deževna, kar malce turobna, spet drugič, vsa lepa, 
s soncem obsijana. Tudi letos je tako. Prišla je z deževjem 
in poplavami in nam znova pokazala, da si je ne moremo 
podrediti in jo še manj ukrotiti. Zadnje dni se nam skuša 
odkupiti z izredno lepim vremenom, ki kar vabi v naravo… 
Toda naj jo spremlja takšno ali drugačno vreme, vedno 
opravi svojo nalogo, po kateri je najbolj prepoznavna. 
Obdari nas s številnimi darovi, ki najbolj pridne razvese-
ljujejo še pozimi in v pozno pomlad. In nikoli, prav nikoli, 
s svojim čarobnim čopičem ne pozabi pobarvati dreves. 
Zato nas ta tudi letos razveseljujejo s svojo čudovito škr-
latno preobleko. 
In kdo stoji za vsem tem? naj odgovorim kar z besedami 
enega od učencev, ki je ob pogledu skozi okno vzkliknil: 
»Poglejte, vsi poglejte, gospa jesen že barva listke!«
Da, GOSPA jESEn. na naši šoli jo imajo učenci zelo radi. 
Pridno nabirajo jesenske pridelke, plodove in druge narav-
ne materiale, iz katerih na tradicionalni prireditvi Pozdrav 
jeseni ustvarjajo najrazličnejše izdelke. letošnja prireditev 
je bila v ponedeljek 18. oktobra. Pričela se je z delavnicami, 
v katerih so učenci skupaj z učitelji in mentorji iz darov, 
ki nam jih je poklonila narava, izdelali številne domiselne 
izdelke. Oblikovali so strahove in svetilke iz buč pa laboda, 
sovo in druge živali, školjko z biserom, svečnike, lutke, ča-
rovnice na metli, zmaje, izdelke iz slanega testa in številne 
druge male umetnije. Z lepljenjem semen, listov in drugih 
naravnih materialov na papir, karton in lubje so izdelali prav 
zanimive risbice in dekoracije. njihovi izdelki zdaj krasijo 
našo jedilnico in ob prižiganju svečk v bučah že ves teden 
ustvarjajo čarobno vzdušje.
Po malici je sledil prikaz gasilske tehnike in opreme ter 
prikaz gašenja s peno in vodo. Pri tem so pod vodstvom 
gasilca Tomaža sodelovali tudi učenci. Snežno bela pena, 
ki je pritekala iz gasilske cevi, je pogasila požar in pobelila 
travnik. nekateri so bili kar malce razočarani, ko so ugotovi-

Sadni in zelenjavni prigrizki 
Ob svetovnem dnevu hrane, ki je bil 16. oktobra, smo se 
četrtošolci odločili, da bomo pripravili nekaj zdravega in 
okusnega za pod zob. Tako smo 19. oktobra v okviru nara-
voslovnega dne pripravili sadne in zelenjavne prigrizke ter 
jih ponudili vsem učencem naše šole.

Zavihali smo rokave, si nadeli predpasnike in začeli. Nastalo 
je ogromno čudovitih in okusnih sadnih in zelenjavnih pri-
grizkov, zelenjavnih kruhkov, sadnih nabodal ter sadni sok 
in bananino mleko. Vse to smo lepo postregli na hodniku 
naše šole in na pojedino povabili učence in učitelje.

Ksenija Volf

li, da to ni pravi sneg. Učenci so si z veseljem ogledali tudi 
notranjo opremo gasilskega vozila in si kar malo zatiskali 
ušesa ob predirljivem zavijanju sirene. 
Po končani predstavitvi smo odšli na šolsko igrišče, kjer 
nas je že čakal slasten pečeni kostanj, ki ga je ob pomoči 
učencev spekel g. Matija. Učenci 5. razreda pa so nam 
postregli z okusno bučno juho, ki nas je pogrela, saj vreme 
ni bilo naklonjeno našemu jesenskemu pikniku.

Marinka Bregar, OŠ roje

Jesensko praznovanje na OŠ Roje 
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Bučarija na POŠ Vrhpolje
V tednu pred počitnicami smo na Podružnični šoli Vrhpolje 
pripravili pravo bučarijo. Učenci vseh razredov so skupaj 
z učiteljicami oblikovali različne skulpture iz buč in drugih 
jesenskih pridelkov, ki so jih sami prinesli v šolo. Dela smo 
se lotili z dolbenjem buč, ki smo jim nato izrezali oči, usta, 
nos, dodali lase, ušesa, bodice… Izdelke smo postavili na 
ogled na okenske police naše šole. Nastala je pisana raz-
stava veselih, strašnih, nenavadnih obrazov, ježkov, ladjic 
in drugih domišljijskih bitij. 
Ker pa prave bučarije ni brez kostanja, so učenci nabrali 
tudi kostanj. Načrtovali smo kostanjev piknik na dvori-
šču šole, vendar nam jo je vreme pošteno zagodlo. Zato 
smo se s kuhanim kostanjem posladkali kar v učilnici 4. 
razreda. 
Kljub ne ravno lepemu vremenu smo vsi skupaj preživeli 
vesel, razigran in ustvarjalen jesenski dan. Zelo pa smo bili 
veseli tudi, ko smo slišali, da so bili naši izdelki tako zelo 
všeč predstavnikom Turističnega društva Moravče, da so 

Počitnice v knjižnici 
V okviru počitniškega kina so se otroci lahko zabavali 
tudi v ustvarjalni delavnici Knjižnice Daneta Zajca. Da 
smo malo popestrili počitniški čas, smo v sredo, 27.10., 
izdelovali pisana papirnata letalca. najmlajši so si lahko 
izdelali tudi sestavljanko in malo starejši še papirnato 
jabolko z nagajivim črvičkom. Delavnico smo ponovili 
še naslednje dopoldne. Tokrat smo že ustvarjali v duhu 
noči čarovnic. Izdelali smo duhca na slamici in čarovni-
ško bučo. 

Katarina Peterc

Polžki v knjižnici
V torek, 2. novembra, smo imeli v Knjižnici Daneta Zajca 
nenavaden obisk, kar petnajst malih polžkov. ne tistih 
pravih s hiško na hrbtu, a so bili prav tako radovednih 
oči. Knjižnico so obiskali otroci iz skupine Polžki iz vrtca. 
Ogledali so si knjižnico. Poslušali so zanimivo pravljico in 
izvedeli, kako se v knjižnici obnašati. Vsak si je izbral tudi 
knjigo, ki jo je odnesel s sabo v vrtec.

nas povabili na veselo Martinovanje. Če vas zanima, kako 
smo ustvarjalni, pa kako lepo pojemo in plešemo, pridite 
19. novembra v kulturni dom. 

Učiteljice POŠ Vrhpolje

Ker knjižnica žal nima primernega prostora za takšne in 
podobne dogodke, so se mali polžki stisnili kar na stopni-
ce in nekaj stolčkov ob izposojevalnem pultu. Vsi skupaj 
upamo in si želimo, da kmalu dobimo novo knjižnico s 
primernejšim in prijetnejšim prostorom za male čebelice, 
muce, polžke, račke in malo večje sončke, pikapolonice, 
žogice ali mravljice, ki si želijo obiskati knjižnico.

Katarina Peterc

S šolo za šolo
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Selekcije U8 in U10 so do oddaje prispevka z jesenskim 
delom sezone 10/11 že zaključile s tekmovanji. naša naj-
mlajša ekipa do osem let je trenutno na zadnjem mestu, 
vendar je njihova igra iz tekme v tekmo boljša. Ekipa U10 
trenutno zaseda odlično 5. mesto, kar je dobro izhodišče 
za spomladanski del sezone, saj je njihov pristop k igri z 
vsakim srečanjem boljši in resnejši. 
Selekcija mlajših dečkov se je med jesensko sezono 
soočala s pomanjkanjem igralcev. Kljub trenutnemu 
zadnjemu mestu, se fantje na vsaki tekmi zelo trudijo. 
njihove možnosti za napredovanje na lestvici niso zane-
marljive, saj jih do sredine lestvice loči le borih 12 točk, ki 
bi jih lahko z dobro igro nadoknadili. na zadnjih tekmah 
so proti ekipi z Vira dosegli dva neodločena rezultata in 
eno zmago.
Združeni ekipi kadetov in mladincev nK roltek Termit sta 
bolj ali manj uspešni. Kadetska ekipa zaseda trenutno 9. 
mesto z 19 točkami, mladinci pa so s 15 točkami prav 
tako na dobrem 9. mestu lestvice mladinske lige. Do 
konca sezone jih čaka še en krog.
naši veterani so tudi zaključili z jesenskim delom vete-
ranske lige. S tekmo zaostanka so trenutno uvrščeni na 
3. mesto veteranske lige, njihov izkupiček pa je 6 zmag, 
neodločen izid in poraz. Za prvimi zaostajajo le za tri 
točke.
V naši članski ekipi je bila prisotna večja kriza, ki je posle-
dica tudi nekoliko slabših rezultatov. Z menjavo trenerja 
bomo poskusili popraviti stanje v moštvu in doseči rezul-
tate, ki so jih igralci sposobni doseči. Po seriji porazov 

Jesenski del nogometne sezone 2010/11 se počasi bliža koncu

in neodločenem izidu z ekipo iz Kresnic, so dosegli tudi 
visoko zmago proti moštvu nK Zagorje, ki so ga v Hra-
stniku gladko premagali z rezultatom 0:3. na zadnji tekmi 
proti ihanski ekipi v gosteh pa so z okrnjeno postavo 
znova zabeležili poraz. Fantje so trenutno na 8. mestu 
regionalne ljubljanske lige, do oddaje tega prispevka pa 
imajo še zadnje srečanje jesenskega dela sezone.
Za mlajše selekcije U8, U10 in U12, se nogometna sezona 
nadaljuje, saj bodo ekipe tudi letos nastopile na Zimski 
MnZ ligi v ljubljani.

Bojan Bibič

Devetdeset let je praznovala:
Grilj Frančiška, Katarija 8

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanki, ki sta praznovali svoj visoki življenjski jubilej.

Osemdeset let je praznovala:
Cerar rafaela, Vinje pri Moravčah 11

Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.

Vr

www.moravce. si

Šport
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Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Obvestilo županu o neudeležbi svetnikov na izredni 
seji občinskega sveta
Spoštovani gospod župan Martin Rebolj!
Mandatno obdobje trenutne sestave občinskega sveta občine 
Moravče naj bi po vašem mnenju začeli z izredno sejo z 
eno samo točko dnevnega reda. Svetniki NSi, SDS in SLS 
smo prepričani, da bi moral novo sistemizacijo zaposlenih 
v vrtcu najprej obravnavati odbor za šolstvo in otroško 
varstvo, potem pa občinski svet v celoti. Ker pa je sistemi-
zacija povezana tudi s povečanjem sredstev v občinskem 
proračunu, bi pričakovali, da bo istočasno predlagana 
tudi dopolnitev občinskega proračuna. Ker se to ni zgodilo, 
svetniki NSi, SDS in SLS ne moremo sprejeti odgovornosti 
za takšne samovoljne in celo protizakonite odločitve župana 
in se izredne seje občinskega sveta ne bomo udeležili. S 
tem želimo župana opozoriti, da bo v prihodnje bolj vestno 
opravljal svojo funkcijo in pravočasno skliceval REDNE seje 
občinskega sveta ter jih vodil po zapisanih pravilih.
»Oblast je slast« je očitno geslo našega župana, ki se ne 
more sprijazniti s tem, da nima večine v občinskem svetu. 
Svetniki NSi, SDS in SLS se sprašujemo, zakaj kar naenkrat 
naglica, ko nimamo postavljenih niti osnovnih organov 
občinskega sveta. Svetniki NSi, SDS in SLS menimo, da 
bi moral občinski svet najprej potrditi pristojne odbore, ki 
bodo lahko takoj pričeli z delom. Žal pa, glede na zadnja 
dogajanja na seji Komisije za mandatna vprašanja, občinski 
svet še dolgo časa ne bo mogel poslovati v skladu s statu-
tom občine Moravče, saj se Vaša vladajoča koalicija SD + 
LDS ni pripravljena pogovarjati niti o sestavi posameznih 
odborov občinskega sveta. 
Svetniki NSi, SDS in SLS smo pripravljeni aktivno sodelovati 
pri odločanju v občini Moravče, nikakor pa nočemo »pokri-
vati« nesposobnega, SAMOVOLJNEGA in neodgovornega 
dela župana.

Po pooblastilu svetnikov NSi, SDS in SLS
 Mag. Franc Capuder

Odgovornemu uredniku g. Edu Veselko v razmislek
Spoštovani g. Veselko, v prejšnji številki NMD, ste na 9. strani 
z naslovom Komunalne volitve 2010, objavili vaš komentar na 
rezultate volitev za župana občine in za svetnike OS občine 
Moravče. Dotaknili ste se tudi nekaterih programskih točk, 
oziroma volilnih obljub posameznih političnih strank, ter k 
temu dodali svoje komentarje in argumente, kako so nerealne, 
ali bolje, po vaše, so za občane zavajajoče. Seveda, na začetku 
vašega komentarja niste pozabili omeniti, kako umazana in 
nizkotna je bila letošnja volilna kampanija, kot tudi ne, kako 
je stari – novi župan odločno pometel s konkurenco že v pr-
vem krogu. Jasno, tudi vi imate pravico do svojega mnenja 
in stališča, do svoje  politične opredelitve, toda le kot občan, 
kot posameznik, nikakor pa nimate pravice tega javno, kot 
odgovorni urednik, komentirati v časopisu, kateri je namenjen 
vsem občankam in občanom. S tem ste dokončno potrdili tudi 
dejstvo, da časopis, v času vašega urejanja, ni bil odprt za 
vsa različna mnenja in različne poglede, nasprotno, bil je 

predvsem »servis« aktualne vladajoče politike. Nenazadnje 
to potrjujejo predvsem tri inicialke, podpisane pod prispev-
ki: VR,RV in EV. Nadalje, na tretji strani, v vašem uvodniku 
navajate, kako vas veseli, da lahko v skoraj vsaki številki 
objavite rubriko Po sledeh napredka naše občine. Verjamem, 
da vas veseli, nekatere pa malo manj, ob dejstvu, kdaj se je 
začela ta rubrika objavljati, predvsem pa, da je bila dobra, 
brezplačna volilna kampanija za starega-novega župana, še 
bolj pa, ker sta bili spodaj, pod prispevki večkrat navedeni 
inicialki VR. In to je tisto, kar večkrat poudarjate in očitate v 
vaših prispevkih, kako se ljudje zaradi politike delijo na vaše 
in naše, prav to hote ali ne, počnete prav vi. Namesto, da bi 
z odgovornim urejanjem časopisa to čim bolj nevtralizirali, 
le še stopnjujete in razplamtevate.
Z novim mandatom župana in OS, se prične tudi novi man-
dat, v drugačni sestavi, uredniškega odbora in odgovornega 
urednika. Upam, da bo novi uredniški odbor, predvsem pa 
novi odgovorni urednik prinesel boljšo kvaliteto časopisa, 
predvsem pa možnost predstavitve različnih mnenj, različ-
nih političnih opredelitev ne le v rubriki Pisma bralcev. In 
nenazadnje, brez delitve na vaše in naše, močno upam, da 
tudi objektivne informacije za vse občanke in občane.

Miran Cerar

Javno se želim zahvaliti gospe Slavki za članek v št. 7 
Moravških novic. Do sedaj svojci zamolčanih žrtev tega 
poguma nismo imeli kljub temu, da vsa povojna leta od po-
sameznih članov ZB težko prenašamo žalitve in sramotenja 
naših pokojnikov.
Prav tako so člani ZB, kot tudi del svetnikov, vrsto let močno 
nasprotovali postavitvi spomenika tem žrtvam. Zanje so zlo-
činci, izdajalci, okupatorjevi plačanci, ovaduhi, kolaboranti 
in podobno. Menili so, da postavitev spomenika ne vodi 
nikakor k tako imenovani spravi. Še posebej so nasprotovali, 
da bi ta spomenik dobil mesto nekje v parku. Cerkev je nato 
odstopila zemljišče, kjer danes stoji spomenik.
V bodoče želim, da bi imeli člani ZB Moravče vsaj malo 
dostojanstva do človeka kot osebe, v tem primeru do pietete 
zamolčanih žrtev in da bi to obeležje ne imenovali s tako 
nespodobnim imenom. Tega imena ne bom javno imenoval, 
kajti gre za primitivizem brez primere.
Ob tej priliki sprašujem Združenje borcev NOB in želim 
JAVEN odgovor: Kakšen zločin je storil moj oče, da mu 
upravičeno dajete takšne vzdevke? Na podlagi kakšnih argu-
mentov sramotite tudi ostale žrtve? Znano vam je, da sojenja 
in sodb v času NOV ni bilo. Tudi nobenih pisnih dokazov 
nisem zasledil. Pogovarjal sem se z danes že pokojnimi borci 
Gostič Alojzom, Otolani Jožetom, Štefko Brodar, a vsi so 
zatrjevali, da je bil oče likvidiran brez dokazane krivde. Re-
volucionarji so od očeta hoteli izsiliti lažna priznanja, zato 
so ga zasliševali, pretepali in zverinsko mučili. Ker mu niso 
mogli dokazali krivde, so ga nameravali izpustiti domov. Bil 
je tako pretepen, da je imel obraz popolnoma iznakažen, 
tako, da bi ga domači sploh ne prepoznali. Posvetovali so 
se, kaj bi z njim. Menili so, da bi bila za partizane velika 
sramota, če bi ljudje takšnega videli. Odločili so se, da ga 
ustrelijo. Jamo si je moral oče izkopati sam. Rabelj Kožar, 
ki se je s tem hvalil, si je v kasnejših letih sodil sam. 
V medijih je občinski funkcionar in član ZB Ravnikar raz-
lagal, da bi nekateri želeli na novo napisati zgodovino, ker 
je njihov cilj zmanjšati in oprati sramoto izdajstva.
Stranka LDS, kateri pripada tudi Ravnikar razmišlja neko-

Pisma bralcev
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Osmrtnice

V SPOMIN
17. novembra je minilo leto dni, odkar nas je zapustil 

naš dragi oče, ded in praded

IVAN BURJA 
Ukmanov ata

iz Goričice pri Moravčah 8

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu 
in mu prižigate sveče..

Vsi njegovi

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče.
Ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja.

V SPOMIN
Mineva leto odkar je odšel od nas dragi mož, oče, 

dedek in pradedek 

FRANC KUNAVAR 
iz Drtije

Za vedno bo ostal v naših srcih.

Vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki obiskujete njegov grob 
in nas tolažite ob boleči izgubi, se iskreno zahvaljujemo.

Vsi njegovi

ZAHVALA
V 85. letu starosti se je poslovila naša draga teta

MARIJA LAVRAČ
po domače Lavračeva Minka 

iz Moravč, Marokova 5
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam izrekli sožalje, podarili cvetje, 
sveče in darovali za svete maše in dobre namene. Hvala vsem, ki ste jo 
pospremili na njeni zadnji poti. Hvala gospodu župniku Viktorju Primožiču 
za opravljen pogrebni obred in poslovilne besede ter cerkvenemu pevskemu 
zboru Župnije Moravče za ubrano petje. Zahvala tudi govorniku in prapor-
ščakom ter zdravstvenemu osebju Zdravstvenega doma Moravče za skrb in 

nego ob njeni bolezni.

Vsi njeni

Vedno je Boga hvalila,
božji je oltar krasila,
zdaj po zemeljski pa smrti,
roža je v božjem vrti.

ZAHVALA
Ob izgubi našega moža, očeta, deda in strica

BRVAR ANTON-a
Fajdigovega Toneta in Moravč

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za izrečeno 
sožalje, podarjeno cvetje in sveče. Zahvala gre tudi župnikom. g. Mrvarju, 

g. Šlibarju, g. Romanu, za opravljen pogrebni obred.

Hvala vsem, ki ste ga obiskali v času njegove bolezni.

Vsi njegovi

Prodaja vozil: 01/56 27 111, 041/648 166,
Servis: 01/56 27 333, 031/648 166

Nadomestni deli: 01/56 27 222, Avtovleka: 041 648 166
E-mail: info@avtoset.si, Internet: www.avtoset.si

DELOVNI ČAS: SALON: od 8. do 18. ure, SERVIS: od 8. do 17. ure

www.renault.si

Odpeljite novega Renaulta z zimskimi pnevmatikami, z vključenim obveznim in kasko zavarovanjem*, s podaljšano 
garancijo* in z zimskim paketom, 
na plačilo prvega obroka pa pozabite do pomladi 2011*. Bogata ponudba velja samo do božiča! Več na www.renault.si

BOGATA PONUDBA VELJA sAmO DO BOžičA!

* Vključeno obvezno in kasko zavarovanje, odlog plačila in brezplačna podaljšana garancija velja ob nakupu z Renault Financiranjem.

NIHČE NE OBDARUJE KOT RENAULT!

Sl
ik

a 
je

 s
im

bo
ln

a.
 R

en
au

lt 
Ni

ss
an

 S
lo

ve
ni

ja
, d

.o
.o

., 
Du

na
js

ka
 2

2,
 1

51
1 

Lj
ub

lja
na

.  
   

   
  F

ot
o:

 P
ab

lo
 M

on
ta

ñe
z

ODLOG PLAčiLA*
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OBVEZNO iN KAsKO

ZimsKi PAKETZAVAROVANJE

PODALJšANA GARANciJA

PRVEGA OBROKA DO POmLADi

ZimsKE PNEVmATiKE

liko drugače. V predvolilnem programu se je zavezala, da 
se bo prizadevala za korekten odnos do naše zgodovine, 
brez pretvarjanja zgodovinskih dejstev. To pa bi bil lahko 
že prvi  korak k SPRAVI, kajti zgodovino želimo takšno, 
ki bo temeljila na resnici.

Janez Pergar, Vinje 1

Župnijska Karitas Moravče in Župnija sv. Martina 
Moravče vas vabita na MIKLAVŽEVANJE, ki bo v 

soboto, 4. decembra 2010, ob 15. uri v cerkvi sv. 
Martina v Moravčah. 

Mladi igralci KID limbar in otroški cerkveni zbor 
Zvončki vas bodo razveselili z igrico “Pa take nagrade”. 

nato bo prišel še Sveti Miklavž s spremstvom in v 
cerkvi obdaril otroke.

Prijazno vabljeni!

Vabimo vas na prireditev 
Pesem nas povezuje, na 
kateri se bomo srečali pevski 
zbori Srca Slovenije, v 
soboto, 11. decembra 2010, 
ob 19. uri v kulturnem domu Dolsko. 

Poleg domačih zborov bodo na prireditvi sodelovali 
tudi vabljeni zbori iz občin lukovica, Kamnik, litija, 
Šmartno pri litiji in Moravče.  Prireditev bo gotovo 
zanimiva, saj se sosednji pevski zbori na ta način 
še nismo srečali. Preko našega skupnega ljudskega 
izročila bomo pokazali, kako bogato in kulturno pestro 
je območje Srce Slovenije. Projekt sofinancira EU iz 
sredstev leader za razvoj podeželja. 

Prisrčno vabljeni!

Društvo misijonarja dr. janeza janeža
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Oglasi

Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo
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